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نطنز، قطب تولید کرم 
ابریشم در مرکز کشور

۸ منطقه جدید 
در اصفهان قرق می شود

۳

رتبه پنجم تولید گیاهان 
دارویی اصفهان در کشور 

۳

       

تأثیر اشک 
بر محافظت از چشم

آموزش 3 زبان خارجى در محاق
۳

هجوم بیابان 
به ایران

سالانه یک میلیون هکتار به بیابان هاى کشور افزوده 
مى شود، این در حالى است که نرخ بیابان زایى در ایران 
از میانگین جهانى بالاتر اســت و بیابان ها 30 میلیون 

هکتار از عرصه هاى ملى کشور را تشکیل مى دهد. 
این وضعیت یعنى اینکه ما با یک فاجعه زیست محیطى 
در کشور روبه رو هستیم و در حالى که سالانه باید در 5 
تا 10 میلیون هکتار از اراضى کشور عملیات آبخیزدارى 
صورت بگیرد اما به دلیل کمبود اعتبارات نتوانسته ایم 

میزان بیابان زایى را کاهش دهیم.
مدیرکل امور بیابان سازمان منابع طبیعى و آبخیزدارى 
کشور به تازگى با تأکید بر اینکه منظور از بیابان زدایى، 
مقابله با عرصه هاى بیابانى موجود نیســت، گفت: در 
کشور خشک و کم آبى مثل ایران، قطعاً اصلاح شیوه 

مدیریت منابع آب...

ماجراى داغ آب ماجراى داغ آب 
بر سقف ایوان چهلستون بر سقف ایوان چهلستون 

مقام ارشد میراث فرهنگی استان توضیح می دهد؛مقام ارشد میراث فرهنگی استان توضیح می دهد؛

۶

در دانشکده ارمنولوژى دانشگاه اصفهان چه مى گذرد؟

چرا به شکایت مدافع سپاهان 
از استقلال رسیدگی نشد؟ 
به دلیل عدم پرداخت هزینه دادرســى، هنوز شکایت سیاوش 
یزدانى از استقلال به جریان نیفتاده است. سیاوش یزدانى در نقل 

و انتقالات زمستانى، به شکل عجیب و جنجالى...
۷

از جذب ستاره های 
بازنشسته تا رقابت 

غول های سعودی با  
PSG

۵

۲

پاسخ منفی ستاره پاسخ منفی ستاره 
ملی پوش به استقلال

گریــه واکنــش طبیعى بــدن به یک احســاس 
اســت. در حالى که ما اغلب گریه را بــا غم و اندوه 

مرتبط مى دانیم، اما با شادى شــدید و گاهى اوقات با 
محرك هایى مانند عصبانیت و ناراحتى نیز همراه است. 

این واکنش گاهى از لحاظ سیستم ایمنى...

۷

آخرین وضعیت آخرین وضعیت ۴۴ پروژه  پروژه 
شاخص حوزه حمل و نقلشاخص حوزه حمل و نقل
۳

واردات مودم همچنان ممنوع است! استعفای۱۵ مدیر اصفهانیجهان نما افزایش سرعت اینترنت گوشى با چند ترفند عملى و تأثیرگذاراستان رابطه خوردن هندوانه با سلامت قلب تکنولوژی سلامت

آگهی عمومی (مزایده/ مناقصه)  (۱۴۰۲/۱۸ الی  ۱۴۰۲/۲۱)
بنیاد تعاون زندانیان استان اصفهان در نظر دارد بهره بردارى از موارد ذیل را از طریق مزایده/ مناقصه عمومى به متقاضیان 

 واجد شرایط واگذار نماید. لذا متقاضیان مى توانند جهت خرید و تحویل اسناد طبق جدول ذیل اقدام نمایند.

بنیاد تعاون زندانیان استان اصفهان

معاون شهرداری اصفهان معاون شهرداری اصفهان 

تشریح کرد؛تشریح کرد؛
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شرکت صنایع الکترواپتیک صاایران (سهامى خاص) 
در نظر دارد یک باب آپارتمان مسکونى و دو باب مغازه 
تجارى خود با مشخصات و شرایط مندرج در جدول را از 
طریق مزایده عمومى واگذار نماید. متقاضیان مى توانند 
جهت کسب اطلاعات بیشــتر و هماهنگى لازم جهت 
دریافت اسناد مزایده همه روزه به غیر از روزهاى تعطیل 
از ساعت 9:30 الى 15 به نشانى اصفهان، خیابان استاد 
فلاطورى، مجتمع تجارى پاسارگاد طبقه سوم واحد 23 
مراجعه و یا با شماره تلفن 34597406(031) ـ داخلى 

3801 تماس حاصل نمایند. 
آخرین مهلت دریافت اسناد 1402/04/20 

مشخصات املاك

شماره مزایدهآدرسمساحتشرحردیف

1402-03-101خیابان حمزه جنوبى150 مترآپارتمان مسکونى1

1402-03-102خیابان پاسداران60 مترمغازه تجارى2

1402-03-103میدان امام على(ع)19.80مغازه تجارى3

چاپ آگهی نوبت اول  آگهی مزایده

تاریخ انتشار :۱۴۰۲/۰۳/۳۰

روابط عمومی شرکت صنایع الکترواپتیک صاایران

محل ارائه پاکتمحل بازدیدشرحمرحله نوع آگهىشماره
بنیاد تعاون زندانیان اصفهانزندان باز قلعه شورزمین کشاورزى2مزایده1402/18-02
مجتمع کشت و صنعت بنیاد تعاون واحد زندان گلپایگاناستخر پرورش ماهى2مزایده1402/19-02

تامین خودرو استیجارى1مناقصه1402/20-01
کارخانجات زندان مرکزى بنیاد تعاون زندانیان اصفهان(3 دستگاه – بدون راننده)

مجتمع کارگاهى زندان باز کاشاناستخر پرورش ماهى زینتى1مزایده1402/21-01

نیمه دوم تیرماه 1402بازگشایى پاکات1402/04/11مهلت بازدید از محل هاى مذکور و ارائه اسناد1402/04/10مهلت خرید اسناد

متقاضیان مى توانند براى خرید اسناد بصورت الکترونیکى با شــماره تلفن 03137872096 و یا با شناسه کاربرى ایتا
 ( bonisf @ )تماس حاصل فرمایند. 

جاده بهارستان-اصفهان،قلعه شور، قبل از پارکینگ اتوبوسرانى، زندان باز قلعه شور تلفن: 09135111681واحد قلعه شور
 گلپایگان، شهرك صنعتى سایپا، فاز یک، زندان گلپایگان، مجتمع کشت و صنعت     تلفن:  09139736454واحد گلپایگان

اصفهان، ابتداى بزرگراه ذوب آهن، جنب زندان مرکزى، کارخانجات زندان  تلفن: 03137872096بنیاد تعاون اصفهان

آران و بیدگل، پشت استخر مادر، جنب جایگاه CNG مزرعه زندان باز کاشان تلفن: 09139082523 واحد کاشان
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تغییر ساعت کارى 
مصرف برق را کاهش نداد!

واردات مودم همچنان 
ممنوع است!

خبرخوان
ایران، بهشت میوه فروشان!

  روزنامه جوان | فصــل بهــار و نوبرانه 
میوه ها تمام شده و هیچ توجیهى براى عرضه میوه 
گران پذیرفته نمى شود، اما قیمت انواع میوه همچنان 
بالاســت. علاوه بر میوه فروشــان محله ها، همه 
کوچه ها، میادین و حتى حاشیه اتوبان ها و بزرگراه ها 
مملو از نیســان هاى عرضه کننده میوه است، اما با 
قیمت هاى گران. همه اینها حاکــى از این واقعیت 
است که میوه به وفور در سراســر کشور وجود دارد، 
اما با قیمت گران و نجومى. به نظر مى رســد وزارت 
جهاد کشــاورزى به عنوان متولى اصلى حمایت از 
کشاورزان، غایب این روز هاى حمایت از کشاورزان و 
باغداران است و وزارت صمت نیز به عنوان ناظر اصلى 
شبکه توزیع، توان و اراده نظارت ندارد. همچنین در 
کنار ضعف عملکرد سایر نهادها، ایران بهشتى براى 
میوه فروشان شده است که بدون کمترین زحمت، 

سود اصلى میوه ها را به جیب مى زنند.

خودروى ایرانى در
 «فرمول یک»!

مراسم رونمایى از خودروى «فرمول    مهر |
یک» ایرانى ساخته شــده توسط دانشگاه فردوسى 
مشهد عصر یک شنبه 28 خرداد ماه 1402 در محل 
نمایشگاه بین المللى برگزار شــد. این خودرو قرار 
است به زودى در مسابقات فرمول یک کشور ایتالیا 

شرکت کند.

آخرین آمار قربانیان الکل
رئیس دانشگاه علوم پزشکى البرز    انتخاب|
گفت: تا روز دوشنبه 29 خرداد تعداد مسموم شدگان 
براثر مصرف مشــروبات الکلى به 155 نفر در استان 
رســید. صیادى گفت: تاکنون 12 نفر جان خود را از 
دست داده اند و پنج نفر در بخش مراقبت هاى ویژه 
بسترى هســتند که از این تعداد سه نفر اینتوبه (لوله 
گذارى براى تنفس) شده اند. وى با بیان اینکه روند 
درمانى براى سایر بیماران مسموم شده براثر متانول 
در حال انجام است گفت: هم اکنون 27 نفر در مراکز 

درمانى بسترى هستند.

آمار بالاى ابتلا به آلزایمر
  ایرنا | رئیس انجمن آلزایمر ایران از شناسایى 
400 مبتلاى جدید به آلزایمر در کشور خبر داد و گفت: 
بیش از یک میلیون نفر در کشور مبتلا به دمانس (انواع 
مشکلات شناختى) هستند که 70 درصد آن را آلزایمر 
تشکیل مى دهد، هســتند و مى توان گفت هر هفت 

دقیقه یک نفر به این بیمارى مبتلا مى شود. 

نیامده، رفت!
سالن زیبایى ساره بیات، بازیگر     پارسینه|
معروف که چند روز قبل بــا حضور رضا گلزار افتتاح 
شده بود، به دلیل شرایط نامناسب برگزارى مراسم 

افتتاحیه پلمپ شد.

خوش به حال نیمى از مشاغل!
  برنا|  محمدهادى سبحانیان،  رئیس سازمان 
امور مالیاتى کشور در صفحه شخصى خود نوشت: 
مالیات بیش از نیمى از صاحبان مشــاغل صفر و 
مالیات حدود 90 درصد کمتر از 20 میلیون تومان 

براى یک سال تعیین شد .

انتقاد کم سابقه
  روزنامه جوان | امروز دیگر در دهه 70 
به سر نمى بریم که عده اى با اســتفاده از خلأ هاى 
امنیتى بتوانند به اماکن فرهنگى و اجتماعى یورش 
برده و موجب تهیه خوراك رسانه اى براى بیگانگان 
شوند. اداره کنندگان کنسرت ها و نیروهاى حراست به 
وظایف خود آگاهى دارند و قطعاً لازم نیست عده اى 
بخواهند از بیرون به بهانه هاى واهى نظم و انضباط 

برنامه هاى فرهنگى را بر هم بزنند.

افزایش 6/5 درصدى مصرف برق کشور نسبت به سال 
گذشته در حالى است که رشــد متعارف مصرف برق به 

صورت سالانه چیزى بین 2 تا 4 درصد است.
دلیل افزایش زیاد مصرف برق در خرداد ماه سال جارى 
عمدتاً به دو دلیل اســتمرار فعالیت بخش هاى تولیدى و 
نیز گرماى زودرس هوا مربوط بوده و باعث شــده است 
سیستم هاى سرمایشــى به ویژه در استان هاى شمالى 

کشور وارد مدار شوند.
بر این اساس، برآوردها نشان مى دهد که با همکارى همه 
جانبه ادارات کشور و تعطیلى به موقع آنها از ساعت 13 
که با خاموش شدن سیستم هاى سرمایشى و دیگر لوازم 

برقى مانند سیستم هاى رایانه اى و... همراه است، حدود 
هزار مگاوات معادل نیاز برق یک شهر یک میلیون نفرى 
و یا معادل کل نیاز مصرفى کارخانجات ســیمان کشور 

برق صرفه جویى مى شود.
ارزیابى ها همچنین نشان مى دهد در بخش ادارات هدف 
وزارت نیرو صرفه جویى هزار مگاواتى بوده اســت که 
آخرین میزان صرفه جویى به ثبت رسیده در این بخش 
640 مگاوات است. بر این اســاس براى رسیدن به رقم 
هزار مــگاوات صرفه جویى، همراهــى تمامى ادارات و 
بانک ها در خاموش کردن سیستم هاى سرمایشى و وارد 
کردن مولدهاى خود تأمین به مدار مصرف الزامى است.

رئیس اتحادیه فناوران رایانه تهــران از تداوم ممنوعیت 
واردات مودم خبــر داد و گفت که ممنوعیــت واردات از 
ســال 1396 براى حمایت از تولید داخل اجرایى شده، اما 
تولید داخل کفاف نیاز بازار را نمى دهد. محمدرضا فرجى 
تهرانى گفت: چند سال پیش با ادعاى یک تولیدکننده، به 
او گفته شده مودم مورد نیاز بازار را تأمین کند و واردات این 

محصول ممنوع شد. 
به گفته رئیــس اتحادیه فناوران رایانه تهران بر اســاس 
قانون بایــد ابتدا پروانه بهره بردارى تولیدکننده بررســى 
شود و اگر فرد توانایى 100 درصدى تأمین کالا را داشت، 
اجازه ممنوعیت ورود آن محصول به کشور صادر مى شود. 

اما این تولیدکننده فقط مى تواند 5 تا 10 درصد نیاز بازار را 
تأمین کند.

فرجى تصریح کرد: قاچاقچیان در ســایت هاى اینترنتى 
مودم مى فروشــند و این محصول هم به طور رســمى از 
طریق پست به دست مصرف کننده مى رسد. وى با بیان 
اینکه مسدود شدن ورود قانونى مودم به کشور باعث شده 
محصولى که مردم الآن باید بــه قیمت 800 هزار تومان 
بخرند، به قیمت یک میلیون و 400 هــزار تومان در بازار 
عرضه  شود، گفت: این وضعیت به خاطر این است که یک 
فردى مدعى شده مى تواند بازار را تأمین کند  که همین امر 

موجب ممنوعیت واردات شده است.

ســالانه یک میلیون هکتار به بیابان هاى کشور افزوده 
مى شود، این در حالى است که نرخ بیابان زایى در ایران از 
میانگین جهانى بالاتر است و بیابان ها 30 میلیون هکتار 

از عرصه هاى ملى کشور را تشکیل مى دهد. 
این وضعیت یعنى اینکه ما با یک فاجعه زیست محیطى 
در کشور روبه رو هستیم و در حالى که سالانه باید در 5 
تا 10 میلیون هکتار از اراضى کشور عملیات آبخیزدارى 
صورت بگیرد اما به دلیل کمبود اعتبارات نتوانســته ایم 

میزان بیابان زایى را کاهش دهیم.
مدیرکل امور بیابان سازمان منابع طبیعى و آبخیزدارى 
کشور به تازگى با تأکید بر اینکه منظور از بیابان زدایى، 
مقابله با عرصه هاى بیابانى موجود نیست، گفت: در کشور 
خشک و کم آبى مثل ایران، قطعاً اصلاح شیوه مدیریت 
منابع آب، اولویت نخســت در میان تمام اقدامات لازم 

براى مقابله با بیابان زایى است.
وحید جعفریان درباره ضرورت انجام اقدامات لازم براى 
جلوگیرى از افزایش ســطح عرصه هاى بیابانى کشور، 

توضیــح داده: موضوع مقابله بــا بیابان زایى متفاوت از 
مفهوم بیابان و لزوم حفظ عرصه هاى بیابانى کشور است. 
بیابان یک اکوسیستم طبیعى و منحصر به فرد با گیاهان 
و جانوران و کاربرى ها و خدمات خاص خود است، ولى 
بیابان زایى پدیده اى است که مى تواند در تمام عرصه هاى 

طبیعى از جمله جنگل و مرتع اتفاق بیافتد. 
شاید فکر کنید که بیابان زایى تنها منجر به خشک شدن 
قسمتى از زمین مى شود و نقشى در سرنوشت و روزگار 
ما آدم ها نــدارد اما به جز پیامدهایى مثــل از بین رفتن 

پوشش گیاهى، گرد و خاك زیاد در یک منطقه، کم شدن 
بارندگى، فرسایش خاك، عدم حاصل خیزى زمین، افت 
آب هاى زیرزمینى و از بین رفتن حیات وحش، باید منتظر 
معضلاتى همچون بیکارى، گرسنگى، فقر و مهاجرت 

ناشى از بیابان زایى هم باشیم.
این همان موضوعى است که در گفته هاى مدیرکل امور 
بیابان سازمان منابع طبیعى و آبخیزدارى کشور نیز به آن 
اشاره شده اســت. به گفته این مقام مسئول، بیابان زایى 
به معناى تخریب سرزمین و از دست رفتن قابلیت هاى 
حیاتى خاك اســت، به نحوى که اگر بــه طور مثال در 
جنگل هاى هیرکانى، درختان یک عرصه قطع شود و به 
جاى آن ساختمان سازى انجام شود یا آن عرصه به محل 
دپوى زباله تبدیل شــود، یا مثلاً در عرصه هاى طبیعى 
زاگرس چراى مفرط دام یا کشــاورزى ناپایدار صورت 
بگیرد و پوشــش گیاهى تخریب شود یا کیفیت خاك از 
بین برود، در آن صورت گفته مى شود که بیابان زایى رخ 
داده و هدف از «بیابان زدایى» مقابله با این گونه اقدامات 

مخرب است. 
بنابراین هــر گونه تخریب اکوسیســتم در عرصه هاى 
طبیعى که باعث از دســت رفتــن قابلیت هاى حیاتى 
ســرزمین در یک عرصه، مى شــود به معنى بیابانزایى 
است؛ یعنى اینکه ظاهر یک منطقه تبدیل به بیابان لم 

یزرع شود.
موضوعى که ســالانه در ایران اتفاق مــى افتد و مراتع 
و مزارعى که به دلایل مختلف بــه تلى از خاك تبدیل 

مى شوند.
در حال حاضر کشــور ما یک درصد خشکى هاى جهان 
را به خود اختصاص داده و وســعتى معادل 2/2 درصد از 
مجموع کل بیابان هاى جهان را دارا اســت و 17 استان 
کشــور پدیده بیابان و بیابان زایى را تجربه مى کنند که 
پیامدهایى مانند فقر، مهاجرت و بیکارى را به دنبال دارد 
و خسارات جبران ناپذیرى را به بار مى آورد. این در حالى 
اســت که پدیده بیابان زایى به صورت پیش رونده اى نه 
تنها کشور ما، بلکه کشــورهاى گرم و خشک را تهدید 

مى کند.

هجوم بیابان به ایران خودروى رئیسى 
 برترین ها| انتشــار تصاویــرى از خودروى 
خارجى رئیس  دولت ســیزدهم براى تردد در شهر 
تهران در شــبکه هاى اجتماعى فراگیر شده و مورد 
توجه کاربران قرار گرفته اســت. بر اساس اطلاعات 
منتشر شده خودروى رئیســى حین ورود به مجلس 
براى تقدیم برنامه هفتم در روز یک شــنبه «نیسان 

تینا» ژاپن بوده است.

رایزنى ریلى 
 برترین ها| نماینده ویژه رئیس جمهور در امور 
افغانستان در دیدار با رئیس اداره خط آهن افغانستان 
درباره افزایش  همکارى هــاى ریلى گفتگو کرد. در 
دیدار حسن کاظمى قمى با «بخت الرحمن شرافت»، 
در مورد  بهره بــردارى از راه آهــن خواف-هرات، 
تکمیل و ادامه مسیر و همکارى هاى آموزشى و فنى 

و تجهیزاتى تبادل نظر به عمل آمد.

یاد سردار در کوبا
  فارس| ژنــرال تشــریفات کاخ ریاســت 
جمهورى کوبا در حاشیه مراســم استقبال رسمى از 
رئیس جمهور در کاخ انقلاب شهر هاوانا، عکس حاج 
قاسم را به همراهان رئیس جمهور نشان مى دهد. او 
مى گوید «تروریســت ها این مرد بزرگ را وحشیانه 
شهید کردند. آنها باعث شدند ما او را بهتر بشناسیم».

وزیر ورزش کارت زرد گرفت
نمایندگان مجلــس، توضیحات وزیر    مهر |
ورزش درباره علت بى عدالتى در توزیع زیرساخت ها 
و امکانات ورزشى در کشــور را قانع کننده ندانستند 
و به وى کارت زرد دادند. در جلســه دیروز مجلس 
نماینده سئوال کننده از شیراز توضیحات سجادى را 
قانع کننده ندانست و توضیحات وزیر ورزش و جوانان 
درباره سئوال مذکور به رأى نمایندگان گذاشته شد که 
وکلاى ملت با 63 رأى موافق به وى کارت زرد دادند.

اجرا براى اولین بار
هادى طحان نظیف، ســخنگوى    انتخاب|
شــوراى نگهبان با اشــاره به برگزارى اولین جلسه 
هماهنگى دستگاه هاى مرتبط با انتخابات گفت: در 
این جلسه تأکید شــد که وزارت کشور سازو کار هاى 
اجرایى سازى قانون شفافیت و نظارت بر تأمین مالى 
فعالیت هاى انتخاباتى در مجلس شوراى اسلامى را 
فراهم کند. این قانون، بهمن ماه سال 98 به تصویب 
رســیده بود و به علت نزدیکى زمان تصویب آن به 

انتخابات، عملاً فرصت اجرا پیدا نکرده بود.

انتقاد از حذف بودجه زیارت
  روزنامه خراسان |  دولت لایحــه قانون 
پنج ساله هفتم توسعه کشــور را تقدیم مجلس کرد 
تا برنامه کلان کشور براى پنج سال آینده مشخص 
شود. طبعاً قوانین بودجه نیز باید متأثر از همین برنامه 
تدوین شــود... آنچه در این لایحه قابل توجه است، 
حذف مواد مربوط به حوزه زیارت است... هرچند در 
قانون بودجه توجه چندانى به این مسئله نشده بود، 
اما اینکه در برنامه بلندمدت و 5 ســاله کشور، هیچ 
اشاره اى به مسئله زیارت نشــود یا مواد آن برخلاف 
قوانین پنج ســاله ششــم و پنجم حذف شود، قابل 

تأمل است...

آغاز رابطه با بورکینافاسو 
  همشهرى آنلاین | عیســى بورو، قائم 
مقام وزیر امور خارجه بورکینافاسو در دیدار با حسین 
امیر عبداللهیان، وزیر امور خارجــه ضمن تأکید بر 
تصمیم دولت بورکینافاســو براى بازگشایى سفارت 
و اعزام ســفیر به تهران، اضافه کرد: با توجه به اراده 
طرفین، زمینه لازم براى تعمیق  و گسترش روابط در 

تمام زمینه ها فراهم است.

با شروع طرح کالابرگ الکترونیکى و اختصاص آن به 
سه دهک اول جامعه این سئوال پیش مى آید که ببینیم 
در کدام دهک قرار داریم. با روش هاى زیر مى توانید این 

موضوع را متوجه شوید.
سازمان هدفمندى یارانه ها اعلام کرده است هموطنان 
مى توانند براى اطلاع از دهک بندى خــود از دو کانال 
اقدام کنند؛ راه نخست، شماره گویاى 09200006369 
است که بعد از تماس، با وارد کردن کد ملى سرپرست 
خانوار و همچنین وارد کردن یک شــماره تلفن همراه 
که به نام سرپرست اســت، دهکى که در آن قرار دارند 

اعلام مى شود.
راه دیگر مراجعه به سامانه hemayat.mcls.gov.ir است 

که وضعیت دهک بندى را مشخص و اعلام مى کند.
در همین حال معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعى 
گفت: مبلغ 20 درصد یارانه اعتبــارى، به ازاى هر فرد 
خانوار، در حساب سرپرستان سه دهک اول تا سوم؛ یعنى 

حدود 25 میلیون نفر، شارژ شده است.
مرحله جدید طرح ملى کالابرگ الکترونیک از 13 خرداد 
ماه آغاز شد و در ابتدا خانوارهاى تحت پوشش سازمان 
بهزیستى و کمیته امداد امام خمینى (ره) از سه دهک 

اول در اولویت اجرا قرار گرفتند.
سپس مقرر شــد تا درباره سایر خانوارهاى دهک هاى 
اول تا سوم نیز اطلاع رسانى شــود که وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعى با صدور اطلاعیه اى از افزایش 20 
درصدى اعتبار یارانه همه خانوارهاى ســه دهک اول 
درآمدى و شارژ یارانه 80 هزار تومانى در حساب اعضاى 
خانوار خبــر داد و اعلام کرد که طــرح ملى کالابرگ 
الکترونیکى بــا افزایش 20 درصدى اعتبــار یارانه در 
راستاى پوشش کامل سه دهک اول درآمدى و تحقق 
برنامه حمایت دولت براى تأمین سبد غذایى خانوارها، 
براى همــه خانوارهاى دهک هاى  اول، دوم و ســوم 

اجرا شد.

مایکروســافت اعــلام کــرد کــه قطعى هایــى 
که برخى از خدمــات این شــرکت را در برخى از 
روزهــاى ابتدایى این مــاه تحت تأثیر قــرار داده 
اســت، نتیجه حملات ســایبرى بوده اســت، اما 
گفت کــه هیچ مدرکــى مبنى بر دسترســى یا به 
خطر انداختن اطلاعات کاربران مشــاهده نکرده

 است.
این شــرکت در یک پســت وبلاگى اعلام کرد: از 
اوایل ژوئــن 2023، مایکروســافت افزایش هاى 
نامتعارفى را در ترافیک برخى از سرویس ها مشاهده 
کرد که به طور موقت بر کیفیت دسترسى کاربران 

تأثیر گذاشته بود.
به گــزارش «رویتــرز» ، مایکروســافت گفت که 
تحقیقاتى را براى شناســایى و این تهدید سایبرى 
آغاز کرده و تاکنــون موفق به تشــخیص ردپاى 

حملات از نوع DDoS شده است. 

مایکروســافت دربــاره اینکــه آیا این شــرکت 
مســئول حمله را شناســایى کرده اســت، پاسخ 

نداد.
حمــلات DDoS بــا هدایــت حجــم بالایى از 
ترافیک اینترنت به سمت ســرورهاى هدفمند در 
تلاشى نســبتاً پیچیده براى آفلاین کردن آنها کار

 مى کند.

بهمن فرمان آرا اعلام کرده که قصد دارد به زودى فیلم «سوختن در آب، 
غرق شدن در آتش» را کلید بزند. او از ســاخت سریال «چشم هایش» 
برساس رمان مشهور 
بزرگ علوى انصراف 
داده و گفتــه: «چگونه 
مى توانستیم این داستان 
را تعریف کنیم و آن هم 
رمان بــه این مهمى را 
بسازیم ولى شخصیت 
اصلى حجاب داشــته 
باشد؟»این کارگردان مطرح ایرانى در گفتگو با روزنامه «اعتماد» درباره 
اینکه چرا پروژه «چشم هایش» براســاس رمان بزرگ علوى به نتیجه 
نرسیده، توضیح داده: «قرار بود "چشم هایش"، سریالى 8 قسمتى باشد ولى 
حوادث این رمان خیلى مشهور بین سال هاى 1313 تا 1320 اتفاق مى افتد 
و این تاریخ هفت سال اوج تاریخ کشف حجاب رضاشاه است. شخصیت 
اصلى خانم این قصه، فرانســه مى رود لباس هاى کوکو شانل مى پوشد. 
چگونه ما مى توانستیم این داستان را تعریف کنیم و آن هم رمان به این 
مهمى را بسازیم ولى شخصیت اصلى حجاب داشته باشد؟»او درباره تمهید 
استفاده از کلاه گیس هم گفته: «هیچ کدام از این موارد را قبول نمى کردند. 

به ما گفتند حتماً باید حجاب داشته باشد.»

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان اردبیل از نجات 40 دانش آموز 
اردبیلى از هجوم سیل خبر داد. 

حمید قویدل خاطر نشان کرد: در حال حاضر 64 امدادگر و نجاتگر 
هلال احمر اردبیل در مناطق ســیل زده در حال امدادرســانى به 
حادثه دیدگان هستند.  قویدل افزود: با تلاش امدادگران هلال احمر، 
40 دانش آموز از ســیل امروز در این اســتان نجــات یافتند. این 
دانش آموزان در یک اردوى تفریحى تابستانه و در حال بازگشت از 

منطقه سرعین بودند که در جاده بیله سوار گرفتار سیل شدند.
این مسئول گفت: با تلاش امدادگران هلال احمر، این دانش آموزان 
نجات یافته و به حوزه بسیج انجیرلو در شهرستان بیله سوار انتقال 

داده شدند.

دریا قدرتى پور

حمله سایبرى به مایکروسافت!چگونه بفهمیم در کدام دهک قرار داریم؟

چرا یکى از معروف ترین رمان ها
 به سریال تبدیل نشد

نجات 40 دانش آموز از 
هجوم سیل

عضو کمیسیون اجتماعى مجلس شوراى اســلامى تأکید کرد: کشور 
بیش از 200 قلــم دارو کمبــود دارد. ناکارآمدى طــرح دارویار نیز بر 

کسى پوشــیده نیست 
شــرکت هاى تولیــد 
کننده دارو نیز ناراضى 
هســتند. مــا جلوى 
داروهــاى  واردات 
خارجــى را گرفتیم تا 
دارو در داخــل تولید 
شود اما از شرکت هاى 

داخلى نیز حمایت نمى شــود. باید قیمت تمام شده دارو مدیریت شود. 
باید از داروسازها بپرسیم چه مشکلى دارند ســپس در جهت رفع آنها 
اقدام کنیم.على بابایى کارنامى در ادامه اظهــار کرد: بالا بودن حقوق 
گمرکى، عدم ارائه تســهیلات ارزان قیمت به شرکت هاى تولیدکننده 
از جمله مشکلات است. هم مجلس شوراى اسلامى و هم دولت مسیر 
را اشتباه رفتند. دارو باید ارزان قیمت به دست مردم برسد امروز بیماران 
پیوندى، هموفیلى و بیماران خاص در تأمین دارو مشکل دارند. زندگى 
مردم وابسته به حوزه سلامت است همه بخش ها در تأ مین دارو مسئول 
هستند. ســازمان برنامه نمى تواند خود را کنار بکشد اولویت همه باید 

سلامت مردم باشد.

کشور بیش از 200 قلم دارو 
کمبود دارد
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جایگاه  اصفهان در زمینه انتشار 
کتاب هاى علمى بین المللى

رتبه پنجم تولید گیاهان 
دارویى اصفهان در کشور 

استعفاى15مدیر اصفهانى  
دبیرخانه سـتاد انتخابات اصفهان از استعفاى 15 نفر 
از مدیران این اسـتان ناظر بـه ماده 29 قانـون براى 
شرکت در انتخابات مجلس شوراى اسلامى خبر داد. 
در ماده 29 قانون انتخابات آمده است که اشخاص در 
سِـمَت هاى مختلف از داوطلب شـدن در حوزه هاى 
انتخابیه سراسر کشور محرومند مگراینکه حداقل سه 
ماه قبل از ثبت نام از سِمَت خود استعفا کرده و به هیچ 

وجه در آن پُست شاغل نباشند. 

تندباد، پدیده غالب جوى 
کارشناس پیش بینى اداره کل هواشناسى اصفهان با 
بیان اینکه پدیده بارشـى براى هفته جارى در استان 
نخواهیم داشـت، افـزود: تندبادهاى لحظـه اى تنها 
پدیده غالب در این اسـتان اسـت. محمد رضا رفیعى 
ادامه داد: این وضعیت در مناطـق داراى کانون هاى 
گرد و خاك از جمله مناطق شـمالى، شرقى و شمال 
شـرق اسـتان با خیزش گرد و خـاك همراه اسـت و 
احتمال انتقـال این گـرد و خاك به مناطـق مرکزى 
و کلانشـهر اصفهان در صورت افزایش شدت وزش 

باد وجود دارد.

35 هزار نخ سیگار قاچاق 
در یک مغازه 

فرمانـده انتظامـى شهرسـتان اصفهـان بیـان کرد: 
مأموران فرماندهـى انتظامى شهرسـتان اصفهان از 
اقدام مجرمانه متصدى یک واحد صنفى در خصوص 
نگهـدارى و توزیع سـیگار قاچاق در این شهرسـتان 
مطلع و بررسى موضوع را در دستور کار خود قرار دادند. 
سرهنگ حسین بساطى افزود: در این راستا مأموران 
ضمن هماهنگى با مرجع قضائى به این واحد صنفى 
اعزام و در بازرسـى از محل موفق به کشف 35 هزار 
نخ انواع سیگار خارجى قاچاق شدند. فرمانده انتظامى 
شهرسـتان اصفهان گفت: ارزش سیگار هاى قاچاق 
مکشوفه برابر اعلام کارشناسان مربوطه 900 میلیون 
ریال برآورد شده اسـت و متصدى متخلف این واحد 
صنفى پس از تشـکیل پرونـده براى انجـام اقدامات 

قانونى به مرجع قضائى تحویل داده شد.

نظارت بر 
میدان میوه و تره بار

مدیر کل تعزیرات حکومتى استان  اصفهان از نظارت 
ویژه تعزیرات حکومتى بر میـدان مرکزى میوه و تره 
بار خبر داد. على اکبر مختارى اظهار داشـت: با توجه 
بـه افزایش غیر متعـارف نـرخ خدمات ارائه شـده در 
باسکول هاى میدان مرکزى میوه و تره بار که باعث 
افزایـش قیمت میـوه براى مصـرف کنندگان شـده 
بود، گشت هاى سـیار تعزیرات حکومتى فوراً جهت 

پیگیرى  موضوع اعزام شد.

اهداي تجهیزات قدیمی آبفا
اداره آبفاي نجف آباد تعدادي از تجهیزات فنی قدیمی 
خود را به گنجینه و مرکز اسناد شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان اهداء کردند. این تجهیزات شامل یک 
عدد شیر آب فشاري چدنی و یک عدد میز نقشه کشی 
از آبفاي نجف آباد است که براي نگهداري و نمایش 

به گنجینه و مرکز اسناد شرکت اهدا شد.

توقیف 5000 لیتر
 سوخت قاچاق

مدیر کل تعزیـرات حکومتى اسـتان اصفهان گفت: 
مامـوران نیروى انتظامـى در بازرسـى از یک خودرو 
در جاده اردسـتان به نائیـن این 5 هزار لیتر سـوخت 
قاچـاق را کشـف و پرونـده آن را بـه اداره تعزیـرات 
حکومتى شهرسـتان اردسـتان ارسـال کردند. على 
اکبر مختـارى افزود: شـعبه تخلف را محـرز اعلام و 
متهم را علاوه بر ضبط کالاى مکشـوفه به پرداخت 
2 میلیـارد و 500 میلیون ریال جـزاى نقدى محکوم

 کرد.

آموزش 3 زبان خارجى در محاق

کارشــناس گیاهان دارویى جهاد کشــاورزى اســتان 
اصفهان از تولید بیش از 60 گونه گیاهان دارویىِ کشور 

در استان اصفهان خبر داد.
آیت پارسا با بیان اینکه استان اصفهان رتبه پنجم تولید 
گیاهان دارویى را در کشور دارد، گفت:سطح زیر کشت 
گیاهان دارویى در استان دوازده هزار و250هکتار و میزان 

تولید 71تن است.
وى با اشاره به اینکه بیش از دو هزار و 500 واحد سنتى و 
حدود 30 واحد صنعتى در فراورى، بسته بندى و صادرات 
گیاهان دارویى در استان فعالیت مى کنند ،افزود: بیشتر 

این واحد ها در شهرستان کاشان مستقر هستند.

پارسا بیان داشــت: سال گذشــته هزار و 196 تن انواع 
گیاهان دارویى از جمله گل و غنچه گل محمدى، شیرین 
بیان، گلاب و عرقیات، موســیر، زعفران، صمغ باریجه 
و آنغوزه به ارزش 2 میلیون دلار از اســتان اصفهان به 
کشور هاى هند، روسیه، فرانسه، آلمان، پاکستان، کویت، 
امارات، افغانستان، چین، ســوئد، عراق، قطر، عمان و 
بحرین صادر شد.این کارشناس جهاد کشاورزى گفت: 
برگ به، گل محمدى، زعفران، موسیر، زیره سبز، گلرنگ، 
نعنا، کاسنى، سیاه دانه و بابونه شیرازى باریجه در فضاى 
باز و آلوئه ورا از جمله گیاهان دارویى هستند که در فضاى 

بسته گلخانه اى کشت مى شوند.

گزارش  رصد و پایش کتاب هاى نویســندگان ایرانى که 
توسط ناشران معتبر بین المللى منتشر شده، نشان مى دهد 
دانشگاه هاى اصفهان،کاشان،هنر و علوم پزشکى هاى 
اصفهان و کاشان از نظر تعداد کتاب منتشره در جایگاه هاى 
دوم تا بیست و سوم مراکز علمى کشور قرار دارند و از این 
لحاظ اصفهان جایــگاه ممتازى در انتشــار کتاب هاى 
علمى بین المللى دارد. در این گزارش آمده، دانشگاه هاى 
جامع کشور با انتشار یک هزار و 61 عنوان کتاب در صدر 
دانشگاه ها و مراکز علمى کشور در زمینه تولید کُتب معتبر 
علمى قرار دارند. دانشگاه اصفهان با انتشار 88 عنوان کتاب 
در جایگاه دوم، فهرست دانشگاه هاى جامع وزارت علوم، 

تحقیقات و فناورى در انتشار کتاب توسط ناشران معتبر 
بین المللى قرار دارد و جایگاه نخست مربوط به دانشگاه 
تهران است. علاوه بر دانشگاه اصفهان، در فهرست 47 
دانشگاه جامع کشــور که داراى کتاب هاى منتشر شده 
توسط ناشران معتبر بین المللى هستند،دانشگاه کاشان 
با انتشار 14 عنوان و دانشگاه هنر اصفهان نیز با انتشار 10 
عنوان کتاب به ترتیب در رده هاى هجدهم و بیست وسوم 
جدول رده بندى قرار دارد که کسب سه رتبه دوم، هجدهم 
و بیست و سوم توسط دانشگاه هاى استان نشان مى دهد 
که اصفهان جایگاه ممتازى در انتشار کتاب هاى علمى 

بین المللى دارد.

ایجاد 20 اقامتگاه بوم گردى در بافت قدیم شهر خور

پروژه خیابان سردار شهید کشورى 
در شهرضا سرعت مى گیرد 

زنده گیرى و دورسازى سگ هاى بلاصاحب در مبارکه

نصف جهان  شــهردار خور گفت: شــهر خور 488 
هکتار وســعت دارد که 41 هکتار آن بافت فرسوده 
است و 49 هکتار نیز بافت تاریخى در این شهر وجود 
دارد، از جمعیت 8200 نفرى شهر خور، 20 درصد در 

بافت هاى فرسوده زندگى مى کنند. 
مهدى حلوانى اظهار کرد: راهبرد شــهردارى خور 
در راستاى احیاى بافت هاى فرسوده، ارائه تخفیف 
صدور پروانه و خدمات شــهرى اســت که موجب 
استقبال شهروندان از ساخت وســاز در بافت هاى 
فرسوده شده است. وى خاطرنشان کرد: شهرستان 
خور به لحاظ دارا بودن بیشترین اقامتگاه بوم گردى 

به نسبت مساحت و جمعیت شهرستان، رتبه نخست 
کشــورى را دارد، طى ســال هاى اخیر بافت هاى 
قدیمى شهر مرمت و به خانه هاى بوم گردى تبدیل 
شده است و در حال حاضر 20 اقامتگاه بوم گردى در 

سطح شهر خور وجود دارد.
حلوانى تصریح کرد: سال گذشته 92 تن قیر رایگان 
از محل سازمان شهردارى ها و 82 تن از سوى راه 
و شهرسازى به شهردارى تخصیص یافت و معابر 
بافت هاى فرسوده آسفالت شــد. تمام معابر بافت 
فرسوده شهر آسفالت شده است و معبر خاکى در این 

محلات نداریم.

نصف جهان   پروژه خیابان ســردار شهید کشورى 
سرعت مى گیرد و همچنین اتفاقات خوبى در حوزه 

المان ها و توسعه مبلمان شهرى در راه است.
رئیس کمیســیون عمران و برنامه بودجه شوراى 
اسلامى شهر شهرضا با اشاره به پیگیرى ها براى به  
نتیجه  رسیدن پروژه خیابان شهید کشورى حد فاصل 
میدان شــهیدان کاظمینى تا خیابان حافظ غربى، 
اظهار کرد: در نوزدهمین جلسه کمیسیون عمران و 
برنامه بودجه شوراى اسلامى شهر شهرضا با حضور 
سرپرست محترم شهردارى و اعضاى این کمیسیون 
مقرر شد باقى مانده املاك مســیر آزادسازى این 

خیابان تا پایان شهریور ماه تعیین تکلیف شود.

 سید ابوذر میرنیام از آغاز زیرسازى فاز انتهایى این 
خیابان خبر داد و تصریح کرد: مراحل زیرســازى 
این محــور از محل اتصال خیابــان حافظ غربى تا 
چهارراه شهید ســرورى با هماهنگى دستگاه هاى 
خدمات رسان آغاز مى شــود. وى در ادامه به بخش 
دیگر مصوبات این جلســه اشاره و تأکید کرد: یکى 
از مطالبــات مردمــى توجه به مبلمان شــهرى و 
زیباسازى محیط شهر با المان هاى مرتبط با بافت و 
فرهنگ شهر تاریخى و فرهنگى شهرضا است که 
مصوب شد جلسات تخصصى در این حوزه برگزار 
شود و تا پایان سال شــاهد اتفاقات ویژه اى در این 

حوزه باشیم.

نصف جهان  معاون خدمات شهرى شهردارى مبارکه با 
اشاره به گلایه شهروندان از جولان گله اى سگ هاى 
بلاصاحب در محله هاى مختلف شهر مبارکه اظهار 
کرد: جمع آورى و زنده گیرى ســگ هاى بلاصاحب، 
نیازمند همکارى شهروندانى است که حامى حیوانات 

هستند.
نصرا... رفیعى همکارى نکردن شهروندان را مهم ترین 
مشکل در جمع آورى ســگ هاى بلاصاحب دانست 
و افزود: شــهروندان از سر دلســوزى به سگ هاى 
بلاصاحب غذا مى دهند، به همین دلیل این حیوانات 
هر شب به همان محل براى تهیه غذا مراجعه مى کنند 
و در بعضى موارد حتى هنگام زنده گیرى ســگ ها با 
مخالفت برخى شــهروندان روبه رو مى شویم که این 
دلســوزى هاى بى مورد به کار ما اخلال جدى وارد 
مى کند. وى با بیان اینکه در بعضى موارد ســگ ها از 

شهرهاى اطراف جمع آورى و در مبارکه رها مى شوند 
که یکى از مشکلات ما محســوب مى شود، تصریح 
کرد: شــهردارى مبارکه در اجراى مواد قانونى و به 
عنوان دبیر طرح زنده گیرى ســگ هاى بلاصاحب 
شهرستان با برنامه ریزى و تشکیل جلسه هاى مداوم، 
تدابیر و تصمیمات لازم بــراى اجراى برنامه جامع و 
چگونگى زنده گیرى و نگهدارى سگ هاى بلاصاحب 

را در دستور کار قرار داده است.
معاون خدمات شهرى شهردارى مبارکه تأکید کرد: 
زنده گیرى و دورسازى سگ هاى بلاصاحب در مبارکه 
توسط اکیپ هاى زنده گیرى شهردارى و با استفاده از 
اسلحه بیهوشى انجام مى شود. رفیعى افزود: بهترین 
راه کنترل جمعیت ســگ هاى بلاصاحب و کاهش 
زادوولد آنها، از دســترس خارج کردن پسماندهاى 

غذایى و منابع تغذیه این حیوانات است.

8 منطقه جدید در اصفهان قرق مى شود
معاون محیط زیست طبیعى و تنوع زیستى اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان گفت: استان 
در مجمــوع داراى دو میلیــون و 200 هزار هکتار 
منطقه حفاظت شده، تحت مدیریت و شکار ممنوع 

دارد.
حســین اکبرى اظهار کرد: این اســتان داراى 12 
منطقه حفاظت شده اســت که بالغ بر یک میلیون و 
700 هزار هکتار وسعت دارد؛ علاوه بر آن داراى 10 
منطقه شکارممنوع است که بالغ بر 500 هکتار این 

مناطق وسعت دارد.
وى درباره در دستور کار قرار گرفتن ایجاد قرق هاى 
اختصاصى مدیریت و حفاظت حیات وحش در چهار 

منطقه استان اصفهان، افزود: قرق هاى اختصاصى 
حیات وحش در چهار منطقه هیزم چاه، معلى، کوه 

شیر و کوه پرویز استان احداث مى شود.
اکبرى بــا بیان اینکــه موضوع ایجــاد قرق هاى 
اختصاصى در هشــت منطقه جدید دیگر اســتان 
اصفهان بــا پیگیرى ها در دســتور کار قرار خواهد 
گرفت، تصریح کرد: این هشــت منطقه جدید جزو 
مناطق مستعدى براى مدیریت و حفاظت مشارکتى 
است که با ســرمایه گذارى بخش خصوصى اجرا 
مى شــود، اکنون در انتظار ابلاغ دســتورالعمل ها 
هســتیم و امیدواریم با این اقدامــات، تحولى در 

حفاظت ایجاد شود.

موفقیت دانشجویان رشته زبان چینى دانشگاه اصفهان 
در المپیاد جهانى زبان چینى حاکى از علاقه و استعداد 
دانشجویان و نیز تلاش و دلســوزى اساتید این رشته 
است. این در حالى ست که اکنون اســاتید این رشته از 
ساده ترین حقوق خود بى بهره مانده اند و حقوق چهارماه 

اخیر آن ها پرداخت نشده است!
مدیر گــروه زبان  و ادبیــات چینى، آلمانــى و ارمنى و 
عضو هیئت علمــى زبان چینى دانشــگاه اصفهان که 
در ســاختمان دو طبقه ارمنولوژى این دانشگاه مستقر 
است در پاسخ به سوالى مبنى بر علت پذیرش کم تعداد 
دانشــجویان در این سه رشــته از زبان خارجه، یکى از 
علت هاى آن را تعداد کم اساتید در این سه رشته عنوان 
کرد و توضیح داد: از سال 1392 رشــته زبان چینى در 
دانشگاه اصفهان ایجاد شــده و در حال حاضر تنها سه 
استاد مشغول به تدریس در این رشته هستند. عدم توجه 

کافى مدیران میانى کشــور، یکى از علت هاى اصلى 
کمبود استاد در این رشته است. با وجود اینکه این رشته  
مورد اســتقبال بسیار خوبى از ســوى دانشجویان قرار 
مى گیرد، اما متاسفانه تعداد اساتید و هیئت علمى کمى 

در این رشته  وجود دارد.
احمدرضا آریان در گفتگو با ایسنا ادامه داد: تاکنون سه 
دوره دانشجو از این دانشــکده فارغ التحصیل شده اند و 
مدرك کارشناسى خود را دریافت کرده اند. در دانشگاه 
اصفهان فعلاً تنها دانشجوى سال اول و دوم زبان چینى 
مشغول به تحصیل هستند و دانشــجوى سال سوم و 
چهارم نداریم. همچنین در دانشگاه اصفهان دانشجوى 

رشته چینى و آلمانى ورودى 1402 نخواهیم داشت.
مدیر گروه زبان چینى دانشــگاه اصفهان، با بیان اینکه 
معمولا مدیران میانى در برابر چین و زبان چینى موضع 
مى گیرند، افزود: به دلیل اینکه معمولاً محافل آکادمیک 

ما دانش آموخته غرب هســتند، به صــورت ناخودآگاه 
برداشــت و روایت غرب از چین ملکه ذهنشــان شده 
و به صورت ناخودآگاه در رابطه با چیــن یا زبان چینى 
موضع مى گیرند. به همین خاطر، در برابر هر کارى که ما 
مى خواهیم در این رشته در دانشگاه انجام دهیم موضع 
مى گیرند. مــا انتظار نداریم که زبــان چینى جایگزین 
زبان انگلیسى شود، بلکه مى گوییم هر زبانى در جایگاه 
خودش دیده شود، اما متاسفانه مدیران میانى ما این را 

نمى پذیرند. 
آریان ادامه داد: ما در کشور با کمبود شدید مترجم زبان 
چینى مواجه هستیم و باید بدانیم که یک مترجم زبان 
انگلیسى به دلیل آشــنا نبودن با فرهنگ و تاریخ چین 
هیچ وقت نمى تواند مانند کســى که به زبان و فرهنگ 
چینى مســلط اســت ارتباط بگیرد و این زبان را درك

  کند. 

نوغان دارى، پــرورش کرم ابریشــم و تولید پیله 
ابریشــم از دیرباز در نطنز به لحاظ شــرایط آب و 
هوایى وجود داشته و این شهرستان یکى از مراکز 
مهم تولید و پرورش کرم ابریشم و تولید پیله بوده 

است.
 از ســوى دیگر نزدیکى به شهرســتان کاشــان 
که مهم ترین مرکز نســاجى ایــران و بزرگ ترین 
مصرف کننده ابریشــم طبیعى در صنعت نساجى 
است، باعث توسعه و رونق تولید پیله ابریشم در این 

شهرستان شده است.
مصداق سابقه صنعت نوغان دارى در نطنز، تأسیس 
اداره نوغان دارى این شهرستان است که در سال 

1328 تأسیس شد، و زیر نظر اداره کل نوغان دارى 
شمال کشور فعالیت مى کند.

بهرام گلرنگ کارشــناس مرکز توسعه نوغاندارى 
نطنز در این خصوص اظهــار کرد: نطنز هم اکنون 
به قطب تولید و پــرورش کرم ابریشــم در مرکز 
و جنوب کشــور تبدیل  شده و امســال 860 جعبه 
کرم ابریشم در 15 استان مرکزى و جنوبى کشور 
توزیع و از طریق شــبکه هاى اجتماعى به صورت 
مجازى آموزش هاى لازم به پرورش دهندگان ارائه

 شد.
کارشناس مرکز توسعه نوغاندارى نطنز خاطرنشان 
کرد: تولید این محصول بسیار به صرفه و اقتصادى 

است و از هر جعبه کرم ابریشم متوسط 35 کیلو پیله 
تر تولید و ارزش هر کیلو گرم 250 هزار تومان است  
یک جعبه متوسط حدود هفت میلیون تومان براى 

تولیدکننده سودآورى دارد.
گلرنگ ادامه داد: تنهــا مرکز نوغان دارى در مرکز 
و جنوب ایران که بیش از 70 ســال است فعالیت 
مى کند، در شهرستان نطنز است که حتى ساختمان 
این مرکز با معمارى خاص و الگو گرفته شده از بناها 
و ساختمان هاى استان هاى شمالى کشور به دلیل 
ارتباط کارى، در دوره پهلــوى اول در این منطقه 
بناشده است هم اکنون این بنا در فهرست آثار ملى 

کشور به ثبت رسیده است.

نطنز، قطب تولید کرم ابریشم در مرکز کشور

در دانشکده ارمنولوژى دانشگاه اصفهان چه مى گذرد؟

معاون حمل و نقل و ترافیک شهردارى اصفهان از 
بهره بردارى از چهار پروژه شاخص در حوزه حمل 

و نقل و ترافیک اصفهان خبر داد.
حسین حق شناس اظهار داشت: معاونت حمل و 
نقل و ترافیک شهردارى اصفهان سه پروژه آماده 
بهره بردارى دارد که خط پرش شــرقى غربى با 
احداث 12 ایستگاه بى.آرتى واقع در خیابان هاى 
مسجد ســید، عبدالرزاق و ولیعصر(عج) از جمله 

آن هاست.
وى افزود: طول مســیر این خط 3 هــزار و 500 
متر اســت و با اعتبارى بالغ بر 155 میلیارد ریال 

و صددرصد پیشرفت فیزیکى احداث شده است.
حق شــناس ایمن ســازى بزرگراه هــا (اجراى 
نیوجرســى) را از دیگر پروژه هاى این معاونت با 
60 درصد پیشــرف فیزیکى دانست و گفت: این 
پروژه با 17 کیلومتر طــول و هزینه 350 میلیارد 
ریال در دست تکمیل قرار دارد.معاون حمل و نقل 
و ترافیک شهردارى اصفهان بیان کرد: پارکینگ 
مشارکتى سنبلســتان واقع در خیابان عبدالرزاق، 
جنب خیابان سنبلستان نیز از دیگر پروژه ها با 100 
درصد پیشرفت فیزیکى است که با اعتبار 3 هزار 
میلیارد ریال تکمیل شده است، این پارکینگ 350 

خودرو ظرفیت و 12 هزار مترمربع مساحت دارد.
وى آغاز به کار چهار پروژه عمرانى در شــهر را از 
دیگر اقدامات این معاونت دانست و گفت: احداث 
پل صاحب روضاتى در بزرگراه شهید خرازى مقابل 
خیابان صاحب روضاتى و تعریض بزرگراه شهید 
خرازى از دیگر این پروژه ها اســت که در دست 

طراحى قرار دارند.
حق شناس از آغاز احداث خط بى.آرتى خیابان آیت 
ا... کاشانى حدفاصل میدان جمهورى تا پل فلزى 
با اعتبار 210 میلیارد و 200 میلیون ریال تا یک ماه 
آینده خبر داد و عنوان کرد: رمپ خروجى پل امام 
خمینى(ره) پروژه دیگرى اســت که احداث آن با 

اعتبار 390 میلیارد ریال به زودى آغاز مى شود.

تاکنون بــراى 1100 نفر از متقاضیــان طرح حمایت 
از خانواده و جوانى جمعیت در 13 شهرســتان اســتان 

تخصیص زمین انجام شده است.
معاون املاك و حقوقى اداره کل راه و شهرسازى استان 
اصفهان گفت: در استان اصفهان تا کنون بیش از چهار 
هزار نفر در سامانه طرح هاى حمایتى مسکن به آدرس 
http//:saman.mrud.ir بــراى قانــون حمایت از 

خانواده و جوانى جمعیت ثبت نام کردند که از این تعداد 
بیش از 500 نفر متقاضیان شهر هاى جدید بهارستان، 

فولادشهر و مجلسى هستند.
محمد کیانى افزود: شرکت هاى عمران این شهر هاى 
جدید براى این موضوع در حال اقدام و پیگیرى هستند 

و تا کنون نیز در حد ممکن تامین زمین انجام داده اند.
معاون املاك و حقوقى اداره کل راه و شهرسازى استان 
اصفهان بــا بیان اینکه تخصیص زمین در شــهر هاى 
داراى اراضى دولتى انجام پذیرفته است گفت: تا کنون 
در مجموع براى 600 نفر از متقاضیان در 10 شهرستان 
استان اصفهان تخصیص زمین انجام و جانمایى شده 

است.

وى گفت: براى بقیه متقاضیان مشمول قانون حمایت از 
خانواده و جوانى جمعیت هم تامین زمین در قالب الحاق 
زمین به محدوده شهرى و تغییر کارى به مسکونى در 

دستور کار قرار دارد.
معاون املاك و حقوقى اداره کل راه و شهرسازى استان 
اصفهان افزود: مراحل واگذارى و اعطاى قرارداد پس 
از قیمت گذارى و بــرآورد هزینه آماده ســازى انجام

 مى شود.

آخرین وضعیت 4 پروژه 
شاخص  حوزه حمل و نقل

تخصیص زمین به 1100 نفر  
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ردمى 12 با دوربین 50 مگاپیکسلى  خیز بلند Xbox براى رسیدن به اوج قله 2023 
 بعد از چند هفته بى خبرى، شیائومى باز هم وارد شد و یک گوشى هوشمند جدید با 
نام ردمى 12 (Redmi12) را معرفى کرد. این گوشى به عنوان جانشینى براى مدل 
سال گذشته ردمى 11 عرضه مى شود و در حال حاضر در تایلند در 

دسترس خریداران قرار گرفته است.
 LCD ردمى 12 داراى یک صفحه نمایش 6/79 اینچى با پنل
است که وضوح تصویرى فول اچ دى پلاس و نرخ تازه سازى 90 
هرتز را ارائه مى کند. در بالاى این نمایشگر یک حفره کوچک به چشم مى خورد 
که محل تعبیه دوربین سلفى 8 مگاپیکسلى است. این در حالى است که در پشت 
بدنه هم از یک دوربین اصلى 50 مگاپیکســلى در کنار یــک لنز فوق عریض 8 

مگاپیکسلى و یک لنز ماکرو 2 مگاپیکسلى استفاده شده است.
وظیفه پردازش اطلاعات در ردمى 12 بر عهده یکى از تراشه هاى ساخت مدیاتک 
با نام هلیو G۸۸ گذاشته شــده و در کنار آن 4 یا 8 گیگابایت حافظه رم نیز در نظر 
گرفته شده است. میزان فضاى ذخیره سازى این گوشى نیز از بین دو گزینه 128 
و 256 گیگابایت قابل انتخاب است و البته در هر دو مى توان به کمک کارت هاى 

حافظه میکرو اس دى، فضاى ذخیره سازى را ارتقا داد.
در بخش نرم افزارى شاهد نصب پیش فرض سیســتم عامل MIUI 4 مبتنى بر 
اندروید 13 هســتیم که به محض خروج گوشــى از جعبه قابل استفاده مى باشد. 
انرژى مورد نیاز ردمى 12 نیز توســط یک باترى 5000 میلى آمپر ساعتى تأمین 
مى شــود که از شــارژ حداکثر 18 وات پشــتیبانى مى کند. از دیگر ویژگى ها و 
مشخصات این گوشى مى توان به اسکنر اثر انگشت، جک 3,5 میلى مترى هدفون 

و کسب تأییدیه IP۵۳ براى محافظت در برابر پاشش آب اشاره کرد.
ردمى 12 در رنگ هاى مشکى، آبى آسمانى و نقره اى تولید شده و همان طور که 
در ابتدا هم اشــاره کردیم، فعلاً تنها در تایلند عرضه شده است. قیمت تعیین شده 
براى این گوشى در تایلند معادل 153 دلار براى نسخه 128/8 گیگابایتى است. 
بر اساس شایعاتى که پیش از این منتشر شده بودند، ردمى 12 با ورود به اروپا 199 

یورو قیمت گذارى خواهد شد.

مدیرعامل استودیوهاى ساخت بازى ایکس باکس اعلام کرد، این شرکت بهترین 
سال خود را سپرى مى کند و این شــرکت از دوران کنسول ایکس باکس 360 به 

اندازه میلیون ها کنسول بازى پیش افتاده است.
در حالى که بسیارى فکر مى کنند که ایکس باکس 360 دوران 
اوج «کنسول بازى» بوده است، اما ظاهرا اکنون همه چیز در حال 
بهتر شدن است. فیل اسپنســر مدیر عامل ایکس باکس در یک 
میزگرد، توضیح داد که چگونه این «کنسول بازى» یکى از بهترین فصل هاى خود 
را تا سپرى کرده است. ظاهرا تعداد بازیکن هاى «ایکس باکس» بیشتر از همه ادوار 
است که همیشه روى کنسول بازى نمى کنند. کمپانى ایکس باکس تا پایان سال 
تنها از طریق فروش بازى هاى رایانه اى شــخصى در مسیر رسیدن به درآمد یک 
میلیارد دلارى است.   اسپنسر مى گوید: «کسب و کار بازى در حال اصلاح است. 
به گفته وى، وقتى به پیشرفتى که در 
«کنسول بازى» انجام 

مى دهیم فکر مى کنیم، باید بگویم بزرگتر از آنچه بوده ایم هستیم، بازیکنان بیشترى 
داریم و تجارت ما به طور قابل توجهى بزرگ تر شــده است. ما سازندگان بیشترى 
در پلتفرم خود داریم. اسپنسر همچنین به اســتودیوهایى اشاره مى کند که ایکس 
باکس در اختیار دارد، مانند «بتسدا» ( Bethesda) که در حال حاضر در حال کار 
براى انتشار  بازى ماجراجویى فضایى حماسى، «استار فیلد»( Starfield) است.»

اسپنسر بتســدا را به عنوان «کاتالیزورى» معرفى کرد که به لطف «کار عالى» و 
«تاریخ طولانى» تیم در این پلتفرم، به ایکس باکس کمک کرد تا تمرکز بیشترى 
روى رایانه شخصى داشته باشد. او مى افزاید: ما در بخش هایى نظیر رایانه شخصى 
در حال پیشرفت هســتیم. ما واقعا مى خواهیم مکانى را ایجاد کنیم که بازیکنان 
بتوانند بازى هاى مورد علاقه بعدى خود را پیدا کنند، ســازندگان بازى هاى مورد 

علاقه بعدى مى توانند بازیکنان بزرگى را براى آن ها پیدا کنند.
 او حتى وضعیت فعلى «ایکس باکس» را با وضعیتى که در روزهاى «ایکس باکس 

360» بود مقایسه کرد.
 اسپنسر همچنین گفت: «ما امروز به اندازه میلیون ها کنسول از زمان عرضه 360  
جلوتر هستیم. ما هرگز بیشتر از الان بازیکن «ایکس باکس» نداشتیم، که واقعا فکر 
مى کنیم کارت امتیازى براى ماست. ایکس باکس اخیرا نمایشگاه بازى هاى خود 
را برگزار کرد که بازى هایى مانند « Fable» و «Forza Motorsport» را در آن 
به نمایش گذاشت. جدیدترین و مهم ترین خبر درباره «ایکس باکس» نیز به انتشار 
نســخه جدیدى از «Xbox Series S» مربوط مى شود که تقریباً دو برابر ظرفیت 

حافظه «ایکس باکس هاى» کنونى را در خود جاى مى دهد.»

 AMD رونمایى از پردازنده جدید شرکت
کمپانى AMD به تازگى از نســل جدید پردازنده هاى سرى رایزن PRO 7000 خود 
رونمایى کرده است. این پردازنده ها بیشتر لپ تاپ ها و کامپیوترهاى متوسط و نیمه 
حرفه اى را هدف گرفته و عملکرد فنى و مدیریت منابع بهتر، امنیت 
بالاتر و قابلیت هاى برجســته مبتنى بر هــوش مصنوعى را ارائه 
مى دهند. این سرى پردازنده ها دربرگیرنده مدل هاى رایزن 9 پرو 
7945، رایزن 7 پرو 7745 و رایزن 5 پرو 7645 هستند که هر سه بر 
پایه معمارى پنج نانومترى ساخته شده اند. این پردازنده ها همچنین روى هر مادربرد 
AM۵ قابل نصب بوده و از حافظه DDR۵ پشتیبانى مى کنند. علاوه بر این، پشتیبانى 

از اکسسورى هاى PCIe نسل پنجم هم از دیگر قابلیت هاى این پردازنده هاست.
پرچمدار پردازنده هاى سرى رایزن 7000 پرو، مدل Ryzen۹Pro۷۹۴۵ است. این 
پردازنده از 12 هسته و 24 رشته پردازشى تشکیل شده و در سطح توان 65 وات فعالیت 

مى کند. میزان کش این پردازنده ها برابر با 76 مگابایت (L۳ + L۲) بوده و با ســرعت 
حداکثرى 3,7 گیگاهرتز، عملکرد فنى بسیار خوبى ارائه مى دهند. البته حداکثر سرعت 

کلاك این پردازنده ها را مى توان با اوورکلاك کردن به 5,4 گیگاهرتز رساند.
 DDR۵ نســل پنج و حافظه هاى PCIe همچنین از AMD این مدل از پردازنده هاى

پشتیبانى خواهد کرد.
 PRO ۷۰۰۰ مدل بعدى از تراشــه هاى جدید رایــزن
کمپانى AMD، مدل Ryzen7Pro7745 اســت که 8 
هسته اى و 16 رشته اى ســت. همچنین سرعت کلاك 
این پردازنده ها 3,8 گیگ و ســرعت کلاك اوورکلاك 

شده آن ها 5,3 گیگاهرتز است.
میزان کش این پردازنده ها نیز برابر با 40 مگابایت است 

که اندکى از مدل 7945 پایین تر خواهد بود. همچنین سومین محصول از سرى رایزن 
PRO 7000 هم Ryzen۵Pro۷۵۴۵ است که شش هسته اى و 12 رشته اى بوده و 
اندازه کش کلى آن 38 مگابایت خواهد بود. همچنین سرعت کلاك این پردازنده نیز 

برابر با 5,1 گیگاهرتز است.
از طرف دیگر، نسخه هاى دســکتاپ سرى پردازنده هاى 
Ryzen۷۰۰۰Pro نیز در مقایسه با قبل کوچک تر شده و 

از حیث عملکرد، اندکى پیشرفته تر هستند. 
با نگاهى دقیق تر، مى توان متوجه شد که این پردازنده هاى 
در حقیقت بسیار مشابه با مدل هاى معمولى 7900 و 7700 
و 7600 هستند؛ به طورى که سرعت کلاك و توان مصرفى 

در هر دو دسته، مشابه یکدیگر است!

اینترنت گوشى شما هم کند است؟ واقعاً هیچ چیز کلافه کننده  تر 
از سرعت نت پایین هنگام گشت و گذار در اینترنت و شبکه هاى 
اجتماعى نیســت. افزایش ســرعت اینترنت 
گوشــى یکى از دغدغه هاى بزرگ کاربران 

گوشى موبایل است.
اگر حس کردید ســرعت اینترنتــى که دارید 
بسیار کندست و شرکت ارائه دهنده نیز نقص فنى ندارد، دلایل 

زیر مى توانند عامل کندى سرعت شما باشند:
 تعداد دســتگاه هاى متصل شده به شــبکه اینترنت شما بسیار 

زیادست و باعث تداخل و کاهش سرعت شده است.
پهناى باند شــما به دلایل مختلف محدود شده است. نوسانات 
و نویز زیاد بر روى خط تلفن و اینترنت شــما.  مشکلات مودم 
در برقرارى ارتبــاط صحیح و کامل با اینترنت. اســتفاده بیش 
از حد اینترنت در ســاعات شلوغ مشــترکین و تحت فشار قرار 
گرفتن شبکه ارائه دهنده. مسائل فنى مثل خرابى کابل شبکه یا 

محدودیت هاى مودم.
براى بالا بردن سرعت اینترنت در کامپیوتر چندین روش وجود 
دارد که پیشــنهاد مى کنیم قبل از تغییر سرویس خود، آن ها را 

امتحان کنید:

محدود کردن پهناى باند رزرو
همیشه پهناى باند مشخصى براى استفاده سیستم تعیین 

شده که تغییر تنظیمات آن به افزایش سرعت اینترنت 
منجر مى شود. براى این کار کافیست مراحل زیر 

را طى کنید.
در منوى اســتارت، گزینه Run را ســرچ 

و روى آن کلیــک کنیــد. در فیلد 
باز شــده عبــارت gpedit.mst را 

تایــپ و روى OK بزنید. اکنون 

 Local در قسمت Administrative Template بر روى پوشــه
policy group editor کلیک کنید. گزینه Network در سمت 

 QoS packet راست شما وجود دارد، به آن وارد شده و بر روى
schedules در بخــش Settings ضربــه بزنید. دوبار 

 Limit Reservable Bandwidth بــر روى گزینــه
کلیک کنید. اکنــون یک پنجره باز مى شــود که به 
 Not Configured صورت پیش فرض در آن گزینه
انتخاب شــده اســت. گزینه Enable را بزنید 
تا بتوانید محــدوده پهناى بانــد را تغییر 
دهید. بهترســت پهناى باند را بین 0 
تا 20 تنظیم کنید و در نهایت 
اوکى را بزنید. به همین سادگى 
ســرعت اینترنت شما نزدیک 

به 20 درصد افزایش مى یابد و بدون هیچ هزینه اى باعث قوى 
کردن نت خود مى شوید.

Device Manager تقویت اینترنت به کمک
شاید راهکار بالا براى شما کارآمد نباشد و هنوز دنبال این باشید 
که چگونه سرعت اینترنت را بالا ببریم و بهترین روش چیست؟ 
این روش نیز بسیار ســاده اســت و در چند گام کوتاه و مطابق 

تصاویر، مى توانید تغییرات لازم را اعمال کنید:
ابتــدا روى My Computer راســت کلیــک کــرده و گزینه 
Properties را بزنید. گزینه Device manager را انتخاب کنید. 

 Communications بروید. دوبار بر روى گزینه Ports به بخش
 Port ضربه بزنید. وارد قسمت تنظیمات پورت یا همان Ports

Settings شوید و سپس گزینه Bit per second را روى حالت 

 Hardware را به Flow Control حداکثرى تنظیم کنید و گزینه
تغییر دهید. در آخر تنظیمات را ذخیره و یک بار سیســتم خود را 
ریستارت کنید تا تغییرات به صورت کامل بر روى کامپیوترتان 

اعمال شود و افزایش سرعت نت را مشاهده کنید.

Metered Connections غیرفعال کردن
اگر از ویندوز 10 اســتفاده مى کنیــد، مى توانید بــراى اندازه 
مصرفى اینترنت برنامه ها، حــد و مرز تعیین کنید. براى این کار 
وارد Network and Sharing Center بشــوید و سپس گزینه 
 Metered را انتخــاب کنید. در آخــر وارد بخش Properties

 Set as Metered Connection شده و گزینه Connection

را غیرفعال کنید.

DNS تغییر سرور
این ترفند را بــه عنوان آخرین روش افزایش ســرعت اینترنت 
اســتفاده کنید و اگر روش هاى قبلى کارســاز نبود به سراغ آن 
بیایید. DNS پروتکلى است که اسم وب ســایت ها را از حالت 
متن به آدرس هاى IP تبدیل مى کند و تغییر سرور پیش فرض 
DNS معمولاً در بالا بردن سرعت اینترنت بسیار تاثیرگذارست. 

آموزش بالا بردن سرعت اینترنت به کمک DNS در ادامه براى 
شما آورده شده است:

 Network and Sharing شوید. به بخش Control Panel وارد
Center برویــد. روى لینک اتصال خود کلیــک کنید و گزینه 

Properties را بزنید. در پنجره جدید باز شده دوبار روى پروتکل 

 Use the Following اینترنت نســخه 4 کلیک کنید و گزینه
DNS Server addresses را انتخاب کنید. سپس آدرس سرور 

مدنظر خود را وارد کنید. مى توانید از DNS هاى عمومى گوگل 
 OK نیز بهره ببرید که به صورت زیر اســت: در آخر روى گزینه

ضربه بزنید و یکبار سیستم خود را ریستارت نمایید.

 (Google Domains)"شرکت آلفابت به اداره کسب و کار "گوگل دامین
خاتمه داده و آن را به شرکت ”اسکوئر اسپیس“ مى فروشد.

بلومبرگ به نقل از یک منبع آگاه نوشت: شرکت "اسکوئر 
اسپیس"، دارایى هاى مربوط به کســب و کار "گوگل 
دامین" را به مبلغ حــدود 180 میلیــون دلار خریدارى 

کرده است.

 این دارایى ها شامل 10 میلیون دامنه اى هستند که توسط "گوگل دامین" 
میزبانى شده اند.

آنتونى کاسالنا، بنیانگذار و مدیرعامل شرکت "اسکوئر اسپیس" در بیانیه اى 
اظهار کرد: بسیار مفتخریم که براى خدمت به مشتریان کسب و کار "گوگل 
دامین" انتخاب شــده ایم. دامنه ها بخش مهمى از زیرساخت وب و بخش 

ضرورى از حضور آنلاین هر کسب و کارى هستند.  

این شــرکت اعلام کرد که قیمت تمدید مشــتریان "گوگل دامین"را به 
مدت حداقل 12 ماه پس از بسته شــدن قرارداد، رعایت مى کند. همچنین 
به ارائه دهنده انحصارى دامنه ها براى مشــتریانى تبدیل خواهد شد که به 
همراه اشتراك "ورك اسپیس" خود، دامنه اى را از گوگل خریدارى مى کنند. 

بر اساس گزارش بلومبرگ، این قرارداد در ســه ماهه سوم امسال نهایى 
خواهد شد.

بهمن ماه ســال گذشــته متا قابلیت ایجاد کانال را به اینستاگرام 
اضافه کرد. این قابلیت حالا سرانجام در دسترس تمام کاربران قرار 

گرفته است.
 Broadcast Channel قابلیت کانال اینستاگرام
نام دارد که درســت مثل کانال تلگرام شبیه به 
یک گروه یک طرفه است. به این ترتیب برندها، 
شرکت ها و افراد مشــهور مى توانند خبرها و پیام هاى خود را براى 

فالورهاى خود منتشر کنند.
 این قابلیت ابتدا تنها در دسترس تعداد محدودى از تولیدکنندگان 
محتوا بود. حــالا متا اعلام کــرده این قابلیت کانال اینســتاگرام 

به صورت جهانى عرضه شده است.
کانال Broadcast اینســتاگرام امکان انتشــار پیام متنى، صوتى، 
تصاویر و همچنین نظرسنجى ها را فراهم مى کند. کاربران مى توانند 
در نظرسنجى ها شــرکت کرده و با ایموجى هاى مختلف به پیام ها 

واکنش نشان دهند.
 با این حال امکان پاســخ مســتقیم پیام ها وجود نــدارد. برخلاف 
تلگــرام کانال هــاى اینســتاگرام فعلاً امــکان قــرار دادن نظر 
یا کامنت هــم ندارند. پیش از ایــن مارك زاکربــرگ بنیان گذار 
فیس بوك و مالک متا نیز یک کانال اینستاگرامى راه اندازى کرده

 بود.
علاوه بر پست کردن نظرات، تصاویر، ویدئوها و پیام هاى صوتى، 
امکان دعوت کردن از ســایرین بــه عنوان همکار بــراى کانال 
اینســتاگرام نیز وجود دارد. به طور مثال زاکربرگ پیش از این یک 
گفتگوى عمومى با آدام موزرى مدیرعامل اینســتاگرام در کانال 

خود داشت.
اگر پیگیر خبرها بوده باشید مى دانید متا اخیراً امکان ساخت کانال در 
واتس اپ را نیز اضافه کرده است. انتظار داریم هر دوى این قابلیت ها 
به مرور براى همه کاربران در مناطق مختلف دنیا فعال شــود. متا 
قصد دارد قابلیت کانال ها در آینده نزدیک به فیس بوك و مسنجر آن

 نیز بیاورد.
علاوه بر این گفته مى شــود متا همچنین در حال کار بر روى یک 
شبکه اجتماعى متن محور غیرمتمرکز به عنوان رقیبى براى توییتر 

نیز هست. 
این شبکه اجتماعى مستقل از سایر سرویس هاى متا عما مى کند اما 
مى توانید آن را به پروتکل شبکه مشابه Mastodon نیز متصل کرده 

و یا با اکانت اینستاگرام خود به آن وارد شوید.

کسب و کار دامنه گوگل فروخته شد

افزایش سرعت اینترنت گوشى
 با چند ترفند عملى و تأثیر گــذار

قابلیت کانال اینستاگرام
 در دسترس  قرار گرفت
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یورو قیمت گذارى خواهد شد.

به درآمد یک تنها از طریق فروشبازى هاى رایانه اى شــخصى در مسیر رسیدن
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گریه واکنش طبیعى بدن به یک احساس است. در حالى که ما اغلب گریه را با غم و اندوه 
مرتبط مى دانیم، اما با شادى شدید و گاهى اوقات با محرك هایى مانند عصبانیت و ناراحتى 

نیز همراه است. 
این واکنش گاهى از لحاظ سیستم ایمنى براى بدن مفید است و به سلامت چشم ها نیز 

کمک مى کند. 
درمانگر آنا پاپایوآنو در خصوص توضیح فواید گریه گفت: یک عملکرد ســالم، طبیعى و 
انسانى است که به شما این توانایى را مى دهد تا درد را کاهش دهید، چشم هایتان را سالم 

نگه دارید و شبکه هاى حمایتى ایجاد کنید.
آنا انواع اشک ریختن را توضیح داد که آن ها به حفظ سلامت چشم کمک مى کنند.

اشک اصلى: این نوع اشک ، حاوى مایعى به نام لیزوزیم (Iysozyme) با خواص ضد 
میکروبى است. همچنین به مرطوب نگه داشتن چشم کمک مى کند.

اشک انعکاسى: این اشک در واکنش به چیزى که براى چشم ها آزاردهنده بوده رخ مى دهد، 
گرد و غبار باشد یا حتى در زمان خرد کردن پیاز. 

اشــک احساســى: نه تنها اثر آرام بخش و تســکین دهنده بر بدن دارنــد، بلکه حاوى 
هورمون هاى استرس هســتند که به طور طبیعى میزان کورتیزول را در بدن شما تنظیم 

مى کنند.
اشک سرد: این اشک از خوشحالى فرد جارى مى شــود ، به نوعى بروزدهنده احساسات 

خوش و خنکاى چشم است.
آنا به فواید گریه و چگونگى کمک آن به حفظ سلامت چشم اشاره کرد: 

اثر حمایتى : اشک هاى انسان از عوامل رشد اعصاب هستند که حامى رشد و بقاى نورون ها 
هستند.

اثر تســکین دهنده : گریه به کاهش هورمون هاى استرس کمک مى کند و در نتیجه اثر 
تسکین دهنده دارد و سیستم عصبى پاراسمپاتیک را فعال مى کند. 

تقویت شفقت و نوع دوستى: گریه نوعى رفتار دلبستگى است و اگرچه یک فرآیند شخصى 
است، اما به نظر مى رسد که باعث افزایش شفقت و رفتار هاى مثبت اجتماعى شده است.

درد : گریه ، واکنش طبیعى بدن به درد اســت که با ترشــح اندورفین و اکسى توسین به 
کاهش درد کمک مى کند. 

پاکسازى چشم: اشک به تمیز و مرطوب نگه داشتن چشم کمک مى کند. 
بینایى: وقتى چشم ها به درستى پاکسازى نمى شوند، مى توانند منجر به تارى دید شوند. 
اشــک هاى پایه که هر بار پلک مى زنیم تولید مى شوند و مســئول مرطوب نگه داشتن 

چشم ها و محافظت از غشا هاى مخاطى هستند. 
استرس: گریه راهى است که بدن براى رهایى از هورمون هاى استرس انجام مى دهد و به 

نظر مى رسد پس از یک گریه خوب استرس را کاهش مى دهد. 
سیستم طبیعى گریه کردن براى بدن مزایاى شناخته شده مذکور را دارد و به همین دلیل 
اگر اشک فردى کم باشد یا قطع شود و یا بنا بدلایلى نتواند پلک بزند باید از اشک مصنوعى 

استفاده کند.

مغزیجات آجیلى ممکن اســت یک مکمل مفید براى رژیم 
غذایى کســانى باشــد که مى خواهند حافظه خود را بهبود 

بخشند.
محققان اثرات مصــرف آجیل را بر حافظه و ســلامت مغز 
بررسى کردند. آنها دریافتند که مصرف 60 گرم آجیل مخلوط 
در روز باعث افزایش حافظه کلامــى و جریان خون در مغز 
مى شود. حدود 19 درصد از بزرگســالان 50 سال و بالاتر با 
اختلالات شــناختى خفیف گرفته تا بیمارى آلزایمر زندگى 

مى کنند.

مطالعات نشان مى دهد که عوامل سبک زندگى مانند رژیم 
غذایى ممکن است از سلامت مغز محافظت کرده و خطر زوال 

شناختى را کاهش دهد. 
رژیم هاى غذایى مانند رژیم مدیترانه اى و رژیم غذایى توقف 
فشار خون بالا موسوم به DASH با نرخ کندتر زوال شناختى 

و کاهش خطر زوال عقل مرتبط هستند.
آجیل در هر دوى این رژیم ها مشترك است. آجیل حاوى مواد 
مغذى از جمله اسیدهاى چرب غیر اشباع، پروتئین ها و پلى 
فنول ها هســتند که همگى ممکن است براى شناخت مفید

 باشند.
محققان تأثیر مصرف روزانه آجیل بر شناخت و سلامت مغز 
را بررسى کرده اند. آنها دریافتند که مصرف روزانه آجیل براى 
جریان خون در مغز و حافظه کلامى در بزرگســالان مسن 

مفید است. 
محققان اظهار داشتند که مصرف آجیل رگ هاى خونى را در 

مغز ســالم نگه مى دارد، و احتمالاً با کاهش التهاب که به 
عملکرد شناختى کمتر و شرایطى مانند بیمارى آلزایمر 

مرتبط است.

تحقیقات جدید نشان مى دهد که هندوانه ممکن است حتى 
بیشتر از آنچه قبلاً تصور مى شــد مغذى باشد و به کاهش 

خطر بیمارى قلبى کمک کند.
محققــان دریافتند که شــرکت کننــدگان در مطالعه که 
هندوانــه بیشــترى مى خوردنــد، مواد مغــذى ضرورى 
از جمله فیبــر، پتاســیم و ویتامین C بیشــترى دریافت

 مى کردند.
هندوانه همچنیــن مى تواند بــه بهبود هیدراتاســیون و 

کاهش خطر بیمارى قلبى کمک کند. بر اســاس مطالعه 
جدید، خــوردن هندوانه در واقــع مى تواند بــه افزایش 
مصــرف کل مواد مغــذى و کیفیت رژیــم غذایى کمک 

کند.
نویســندگان این مطالعه داده هاى حاصل از بررسى ملى 
ســلامت و تغذیه را در دوره هاى 2003-2018 تجزیه و 
تحلیل کردند. آن ها دریافتند افــرادى که هندوانه مصرف 
مى کنند، مواد مغذى ضرورى از جمله فیبر غذایى، منیزیم، 

پتاســیم، ویتامیــن C و ویتامیــن A و 
همچنین لیکوپن و ســایر کاروتنوئید ها را 

دریافت مى کنند.
به گفته نویســندگان این مطالعــه، این نتایج 

نشــان مى دهد که هندوانه مى تواند مصرف مواد 
مغذى و همچنین کیفیت رژیم غذایى را در کودکان و 

بزرگسالان افزایش دهد.
به گفته محققان، افرادى که هندوانه مصرف مى کردند، 

قند هاى افزودنى و اســید هاى چرب اشــباع شده کمترى 
دریافت مى کردند.

محققان، فواید ســلامت قلب هندوانــه را با لیکوپن، یک 
آنتى اکســیدان گیاهى مرتبــط مى داننــد. لیکوپن ماده 
مغذى است که رنگدانه صورتى یا قرمز را به برخى میوه ها 

مى دهد.
تحقیقات نشان مى دهد که لیکوپن با 
کاهش خطر ابتلاء به بیمارى قلبى یا 
مرگ زودرس ناشى از بیمارى قلبى 

مرتبط است.
مطالعات نشــان داده است که یک و 
نیم فنجان هندوانه حــاوى حدود 9 تا 13 
میلى گرم لیکوپن اســت؛ بنابراین به طور متوسط 
هندوانه حاوى حدود 40 درصد لیکوپن بیشــتر از گوجه 

فرنگى است.
«کریستن فولگونى»، محقق ارشد، در این 
باره توضیح مى دهــد: «هندوانه 
همچنیــن سرشــار از 
اســید آمینه اى به نام 
اســت.  ســیترولین 
ســیترولین به عنوان 
یک مکمل ورزشــى 
محبوب شــناخته شده 
اســت، زیــرا مى تواند 
رگ هاى خونى را گشاد 
کند و ممکن است باعث 

رشد عضلات شود.»
محققان دریافته اند سیترولین 
فشار خون را کاهش مى دهد و 
به جلوگیرى از گرفتگى عروق 

کمک مى کند.

بدن برخى افراد نسبت به خوردن بادام حساس اســت و واکنش آلرژیک نشان 
مى دهد که مى تواند خطرناك باشد.

بادام سرشار از پروتئین و فیبر است. بسیار مغذى و سرشار از چربى هاى سالم، آنتى 
اکسیدان ها، ویتامین ها و مواد معدنى است. 

آنتى اکسیدان ها تمایل دارند در غشاى سلولى بدن جمع شوند و از سلول ها در برابر 
آسیب اکسیداتیو محافظت کنند. خواص بادام براى لاغرى نیز اثبات شده است.

على رغم تمام فواید ذکر شده براى بادام برخى افراد نسبت به آن آلرژى دارند.
آلرژى به آجیلى مانند بادام رایج و اغلب شــدید اســت. این نوع 

آلرژى ها معمولاً در ســن 2 ســالگى ایجاد مى شــود و تعداد 
آجیل هایى که فرد به آن ها حساســیت دارد ممکن اســت با 

افزایش سن بیشتر شود.
تقریباً 30 درصــد افراد مبتلا بــه آلرژى بــادام، به بیش از 

یک آجیل حساســیت دارند. برخى از افــراد مبتلا به آلرژى بادام ممکن اســت 
هنگام خوردن مــواد غذایى دیگر هم دچار عارضه شــوند و بایــد به آن توجه

 کنند.
به عنوان مثال ممکن اســت این افراد به میوه هایى مانند سیب، 
هلو، گلابى، کیوى، مرکبات، انگــور یا انواع توت ها و 
سبزیجاتى مانند کرفس، هویج، گوجه فرنگى، مارچوبه، 

کاهو و برخى حبوبات واکنش منفى نشان دهند.
اگر بعد از خوردن مواد غذایى خارش دهان یا گوش، 
خارش گلو، کهیر روى دهان یــا تورم لب ها، 
دهان، زبان یا گلو را تجربــه کردید، ممکن 
 (PFAS) است مبتلا به سندرم آلرژى غذایى
که به آن سندرم آلرژى دهانى (OAS) نیز گفته 

مى شود، مبتلا باشید.
این وضعیت به دلیل واکنش سیستم ایمنى بدن شما به پروتئین ها 
یا اجزاى مشابه موجود در غذاها اتفاق مى افتد. آلرژى مى تواند در 
سطوح پوستى، گوارشى، تنفسى و قلبى عروقى رخ دهد و حتى موجب 

مرگ شود. 
به همین دلیل توصیه مى شود به حساسیت هاى غذایى خود توجه کنید و نسبت 
به خوراك خود دقیق باشــید و به طور غیر مستقیم هم مواد حساسیت زا در رژیم 
غذایى نداشــته باشــید و از خوردن به عنوان مثال شــکلات با عصاره بادام نیز 

خوددارى کنید.

بیمارى مزمن سندرم روده تحریک پذیر را مى توان با چند راهکار طبیعى درمان کرد.
ســندرم روده تحریک پذیر (IBS) یک بیمارى مزمن است که بر دستگاه گوارش 
تأثیر مى گذارد و علائم و نشانه هاى IBS شامل درد شکمى، دفع نامنظم مدفوع، 

نفخ و اسهال یا یبوست است.
پیروى از یک رژیــم غذایى صحیح مى تواند به طور قابــل توجهى علائم IBS را 
کاهش دهد و سلامت شما را بهبود بخشد. اولین گام در درمان طبیعى IBS پرهیز از 

غذا هایى است که منجر به بروز علائم این بیمارى در بدن شما مى شوند.
7 درصد از افراد مبتلا به IBS مى گویند که برخى غذا ها علائم آن ها را حادتر مى کند 
که عبارتند از: برخى سبزیجات مانند پیاز، سیر، کلم بروکلى، گل کلم، کلم، حبوبات 
خشک مانند عدس، نخود، لوبیا خشــک، غذا هاى حاوى گلوتن، مانند نان، پاستا، 
پیتزا، کیک، غذا هاى حاوى لاکتوز مانند شیر گاو، پنیر، ماست، بستنى، قهوه، الکل 
و نوشابه هاى گازدار، غذا ها و نوشیدنى هاى قندى، چرب و تند، محصولات حاوى 

شیرین کننده مصنوعى غذا ها و محصولات حاوى فیبر اضافى مانند اینولین.
فعالیت بدنى منظم قدرت و آمادگى قلبى عروقى را افزایش مى دهد و منجر به بهبود 
سلامت کلى و طول عمر مى شود. بر اساس نتیجه یک تحقیق، ورزش مى تواند به 

کاهش علائم IBS کمک کند.
استرس مزمن هورمون کورتیزول را افزایش مى دهد و مى تواند بر سیستم گوارش 
ما تأثیر بگذارد. به همین دلیل است که مدیریت استرس و اضطراب براى رفع علائم 
IBS بسیار مهم است. رویداد هاى استرس زا در زندگى مى تواند درد شکم و اتساع 

شکم را در 30 درصد از بیماران IBS تشدید کند.
پروبیوتیک مصرف کنید. پریبیوتیک ها فیبررژیمى هستند که باکترى هاى خوب 

روده شما را تغذیه مى کنند. این به باکترى هاى روده شما اجازه مى دهد تا مواد مغذى 
براى سلول هاى روده شما تولید کنند و به سیستم گوارش بهتر کمک کنند.

پریبیوتیک ها در بسیارى از میوه ها، سبزیجات و غلات کامل یافت مى شوند از جمله 
سیب، سویا، مارچوبه، موز، جو، پیازها، کاکائو، دانه کتان و ریشه کاسنى.

یکى دیگر از راه هاى موثر براى کنترل IBS، افزایش مصرف فیبر غذایى به اندازه 
20 تا 35 گرم در روز اســت. این غذا ها سرشار از فیبر محلول هستند: بلوبرى، کلم 

بروکسل، بادمجان و سیب زمینى.
ویتامین D یکى از ویتامین هاى ضرورى براى ســلامت دستگاه گوارش ما است. 

بیش از 50 درصد از بیماران مبتلا به IBS کمبود ویتامین D دارند.
براى مصرف بیشتر ویتامین D، هر روز 15 تا 30 دقیقه زیر نور خورشید بمانید و از 
غذا هاى غنى از ویتامین D اســتفاده کنید. مى توانید مکمل هاى ویتامین D را زیر 

نظر پزشک مصرف کنید.

مى خواهید حافظه تان تا 120 سالگى مثل ساعت کار کند؟

رابطه خوردن هندوانه با سلامت قلب 

درمان طبیعى سندرم روده تحریک پذیر خوردن بادام براى چه افرادى مضر و خطرناك است؟

مطالعه جدید نشان مى دهد اگر دیرهنگام شام خورده و فورا به رختخواب 
بروید دچار اضافه وزن مى شوید.

به گفته محققان دانشگاه جان هاپکینز، این اضافه وزن به این دلیل است 
که متابولیسم کُند مى شود، در حالیکه قندخون و سایر مواد شیمیایى دخیل 

در اضافه وزن و دیابت نوع 2، تقویت مى شوند.
دکتر «جاناتان جون»، سرپرست تیم تحقیق، در این باره مى گوید: «نه 
تنها آنچه کــه مى خورید، بلکه زمان غذاخوردن هــم فاکتور مهمى در 

افزایش مشکلاتى نظیر چاقى است.»
در این مطالعه، از 20 فرد سالم خواسته شد تا در ساعت 6 عصر یا 10 شب 
غذا بخورند. غذا هر دو گروه هم مشابه بود. هر دو گروه ساعت 11 شب به 

رختخواب رفته و ساعت 7 صبح بیدار شدند.
در طول مطالعــه، نمونه خونى شــرکت کنندگان هر ســاعت گرفته 
شــد و مطالعــات خــواب نیز انجــام شــد. نتایج نشــان داد شــام 
دیرهنگام موجــب افزایش قندخــون و کاهش روند چربى ســوزى

 مى شود.
به طورمیانگین، حداکثر میزان قندخون بعد از صرف شام دیرهنگام در 
مقایسه با زود شام خوردن، حدود 18 درصد بالاتر است. همچنین میزان 

چربى سوزى حدود 10 درصد کمتر است.
به گفته محققان، این تأثیرات حتى در افراد چاق یا مبتلا به دیابت بیشتر 

است.

وند و از سلول ها در برابر 
ى نیز اثبات شده است.
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان 
و املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو 
ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى 
تقدیم نمایند. راى شماره 7661  مورخ 1401/11/25 آقاى محسن گوروئى فرزند 
سلیمان ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 32/43  مترمربع قسمتى از پلاك 
شــماره 6  اصلى واقع در  بخش 12 حوزه ثبت ملک اصفهان – ( گواهى شهود 
/ سند رسمى شماره 15389- 15/12/97 دفتر 442 نجف آباد و سند اقرارنامه 

32633- 141 /03/02 دفتر 442 نجف آباد / .......)  تاریخ انتشــار نوبت اول : 
1402/03/30 - تاریخ انتشــار نوبت دوم :1402/04/14 – م الف: 1514998 
- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد - غلامرضا شیرانى/03/305

آگهى فقدان سند مالکیت
خانم صفیه شفیعى علویجه فرزند على به اســتناد دو برگ استشهاد محلى که 
هویت و امضاء شهود که تحت شماره 20929  -  1402/02/25 توسط دفترخانه 
182 علویجه رسما گواهى شده مدعى است که سند مالکیت کاداسترى به شماره 
چاپى 511440 ب 97 ششدانگ یک باب خانه  پلاك شماره  4838 فرعى  واقع 
در علویجه یک  اصلى بخش 15 ثبت اصفهان که بنام نامبرده  خانم صفیه شفیعى 
علویجه ثبت و سند صادر گردیده و معامله دیگرى هم انجام نشده است. نحوه گم 
شدن یا ازبین رفتن: به علت جا به جائى (اسباب کشى ) مفقود شده است. چون 
درخواست صدورالمثنى سند مالکیت نامبرده را نموده طبق تبصره یک اصلاحى 
ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب آگهى مى شود که هرکس مدعى انجام 

معامله (غیراز آنچه در این آگهى ذکرشده) نســبت به آن یا وجود سند مالکیت 
مذکور نزد خود باشد از تاریخ انتشــار این آگهى تا ده روز به این اداره مراجعه و 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید تا 
مراتب صورتمجلس و اصل سند به ارائه کننده مسترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر 
اعتراضى نرسید یا درصورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنى سند مالکیت 
مرقوم صادر و به متقاضى تســلیم خواهد شد. تاریخ انتشــار: 1402/03/30- 
م الــف : 1515300 - رئیــس ثبت اســناد و امــلاك مهردشــت - نصراالله 

علینقیان/03/311

آگهى تحدید حدود اختصاصى
چون خانم فرشته باقرى چشمه احمد رضائى فرزند عبدالحسین  اجراى مقررات 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى تقاضاى 
صدور سند مالکیت نسبت به  ششدانگ یکباب ساختمان واقع در محدوده پلاك 
494/2 واقع در قطعه 10 نجف آباد بخش 11 ثبت اصفهان را نموده و راى شماره 

5032  مورخه 1401/07/27  هیات حل اختلاف موضوع قانون مذکور نسبت 
به آن صادر شــده و تحدید حدود اولیه پلاك 494/2  تاکنون بعمل نیامده ، لذا 
طبق تبصره ماده 13 قانون فوق الذکر تحدید حدود پلاك شــماره 9 فرعى از 
494 اصلى واقع در قطعه 10 نجف آباد بخش 11 ثبت اصفهان بنام خانم فرشته 
باقرى چشــمه احمد رضائى در روز چهارشنبه مورخ 1402/04/28 از  ساعت 8 
صبح در محل شــروع و بعمل خواهد آمد. لذا بموجب این آگهى به کلیه مالکین 
و مجاورین اخطار مى گردد که در ســاعت و روز مقــرر در این آگهى در محل 
حضوریابند. اعتراضات مالکین مجاور مطابق ماده 20قانون ثبت ازتاریخ تنظیم 
صورتمجلس تحدیدى تا سى (30) روزپذیرفته خواهدشد. اعتراض به تقاضاى 
تحدید حدود بایستى توسط معترض ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
به مرجع ثبتى با تقدیم دادخواســت به مرجع ذیصــلاح قضائى صورت پذیرد . 
تاریخ انتشار: 1402/03/30- م الف: 1514984 - غلامرضا شیرانى جوزدانى -
 رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شهرســتان نجف آباد - از طــرف علیرضا 

زمانى/03/312

رئیس کل دادگسترى استان اصفهان گفت: نقش خیران 
نیک اندیش در ستاد دیه استان بســیار برجسته است و با 
قوت براى آزادى زندانیان جرایم غیرعمد همت مى کنند، 
به گونه اى که در یکسال گذشته استان اصفهان بالاترین 
آمار آزادى زندانى جرایــم غیرعمد در کشــور را به خود 
اختصاص داد.حجت الاسلام اسدا... جعفرى با بیان اینکه 
خیران نیک اندیش استان اصفهان در کشور سرآمد هستند، 
افزود: آنها در طول سال همواره در اجرایى شدن برنامه هاى 
ســتاد دیه و انجمن حمایت از زندانیان مشارکت داشته و 
نقش آفرین هســتند.وى ادامــه داد: در انجمن حمایت از 
زندانیان نیز کمک هاى خیرخواهانــه خیران به حمایت از 

خانواده هاى زندانیان در بخش هاى مختلف هزینه مى شود و 
خدمات ارائه شده از سوى انجمن حمایت از خانواده زندانیان 
خدمات متنوعى است و مسئولیت انجمن حمایت از زندانیان 
نیز در سراسر کشــور و در شهرستان ها و مراکز استان ها با 
دادستان ها است.جعفرى گفت: علاوه بر اینکه در ستاد دیه 
اقدامات و فعالیت هاى بسیار خوبى به ویژه در یکسال گذشته 
انجام گرفته است در انجمن حمایت از خانواده زندانیان نیز 
همین همت و تلاش ها را شــاهد هستیم.وى خاطرنشان 
کرد: خیران استان علاوه بر آزادى زندانیان و رفع مشکلات 
مربوط به زندانیان در زندان نسبت به رفع چالش ها و کاهش 

دغدغه هاى خانواده هاى آنها نیز توجه ویژه اى دارند.

جمعیت اســتان اصفهان، امســال در مقایسه با آخرین 
سرشمارى، 4/5 درصد افزایش داشته است.

سرپرست اداره کل ثبت احوال استان اصفهان گفت: در 
ابتداى سال، جمعیت این استان حدود پنج میلیون و 349 
هزار نفر بوده است که نسبت به سرشمارى سال 1395 

بیشتر شده است.
مجتبى یکتامنش افزود: به گفته امیرحســین بانکى پور 
رئیس کمیسیون قانون حمایت از خانواده و جوانى جمعیت 
مجلس شوراى اسلامى، دهه شصتى ها، فعال ترین گروه 
سنى بارورى در کشور هستند و در افزایش جمعیت سهم 
بسزایى در کشور داشتند که آمار بارورى ها در این رده، 2/5 

برابر بیشتر از دهه هفتادى ها هستند.
سرپرست اداره کل ثبت احوال استان اصفهان افزود:: در 
10 سال گذشته، دو سال سن ازدواج و طلاق هم پنج سال 

افزایش یافته است.
یکتا منش گفت: آمار هاى ثبت احوال اســتان اصفهان 
در پارسال نشــان مى دهد که در مقایسه با سال 1400، 
آمار ولادت نوزادان، هشــت درصد و ازدواج 10 درصد 
کمتر شــده و آمار فوت هم با توجه به رعایت بهداشت 

و پیشگیرى از بیمارى ها، 25 درصد کاهش یافته است.
وى افزود: آمار طلاق هم در مقایسه پارسال با سال 1400، 

دو درصد افزایش یافته است.

اصفهان بالاترین آمار آزادى 
زندانى را دارد

افزایش 4/5 درصدى جمعیت 
استان اصفهان

خبر

کاخ چهلستون، شاهکار معمارى در قلب اصفهان 
است که گردشگران زیادى تا به حال به خود دیده 
است، اگر سقف ایوان کاخ را ببینید، گمان مى کنید در 
اثر بارندگى هاى قبلى، نم زده است، اما آیا واقعا این 
نم وجود دارد و سقف ایوان چهلستون خیس است؟

شهرام امیرى، مدیر روابط عمومى میراث فرهنگى، 
گردشگرى و صنایع دستى اصفهان اظهار داشت: 
عملیات مرمت ســقف ایوان کاخ چهلستون از چند 
سال گذشــته در چند شاخصه آغاز شــده است، در 
مرحله اول ستون هاى ایوان به خصوص سرستون ها 
به طور کامل مرمت شد و  90 درصد مرمت تزئینات 

دیواره ها انجام شده است.
وى با بیان اینکه سقف ایوان چهلستون با هنر معرق 
چوب تزئین شــده و هزاران چوب به صورت پازل 
در هم تنیده، خاطرنشــان کرد: برخى از چوب هاى 
ســقف در طول سالیان ســال فرو ریخته و در حال 

مرمت است.
امیرى با بیان اینکه ســومین مرحله در حال انجام 
مرمت، موزون سازى رنگ سقف، بدنه و دیواره هاى 
ایوان است، افزود: چهارمین مرحله زدودن نم ها از 
سقف است که از سنوات گذشته، اثرش بر سقف باقى 
مانده و 60 درصد آن انجام شده و پنجمین مرحله، 
استحکام بخشى سازه داخل دوپوش ایوان است که 

80 درصد آن به اتمام رسیده است.
مدیر روابط عمومى میراث فرهنگى، گردشــگرى 
و صنایع دســتى اصفهان در پاسخ به این سؤال که 
نم زدگى هاى روى ســقف ایوان چه مشکلى براى 
چوب هاى سقف ایجاد مى کند، گفت: سقف ایوان 

چهلستون دوپوسته است، میان سقف اصلى و سقف 
دوم فضاى دو مترى وجود دارد.

وى ادامه داد: این سقف در دهه هاى 40 و 50 ایزوله 
شده و این نم زدگى روى ســقف ایوان چهلستون 
متعلق به اواخر دوران قاجار و اوایل پهلوى است که 
سقف ایزوله نشده بود و چیزى که مى بینید داغ آب 

به جاى مانده از آن دوران است و نم زدگى نیست.
امیرى با بیان اینکه داغ آب، اثر به جاى مانده از نم 
باران در سنوات گذشته است، تصریح کرد: داغ آب 

مثل لکه اى است که روى فرش مى ماند، در حالى که 
فرش خیس نیست ولى اثر قبل رویش به جامانده 
است، چون معرق ها در دهه هاى گذشته سالم بود، 
نظر مرمتگران این اســت که چون معرق ها اصل 

صفوى است به آن ها دست نزنند.
مدیر روابط عمومى میراث فرهنگى، گردشگرى و 
صنایع دستى اصفهان با بیان اینکه این داغ آب هاى 
روى سقف ایوان در حال زدودن است و از نظر نفوذ 
آب جاى نگرانى نیســت، بیان کرد: ســقف اصلى 

ایزوله شده و هیچ داغ آب جدیدى روى سقف ایوان 
مشاهده نشده است.

وى با اشاره به اینکه بازسازى سازه هاى موجود در 
دوپوش ســقف از اهمیت بالاترى برخوردار است، 
خاطرنشــان کرد: ســازه عظیم دوپوش ایوان باید 
استحکام بخشى شــود، چراکه این سازه است که 
ایوان را نگه داشــته تا از هم متلاشى نشود، ایوان 
چهلستون بزرگترین سازه چوبى طبیعى کشور است 

که حدود 700 متر وسعت دارد.

ماجراى داغ آب بر سقف ایوان چهلستون 

مسن ترین مرد کاشان در 110 سالگى درگذشت. زنده یاد على جلالى 
لتحرى متولد 1292خورشــیدى بود که با 110 سال عمر خود، بنابر 

تقویم شمسى در سه قرن متوالى زندگى کرده است.
او را مى توان به عنوان مسن ترین مرد کاشانى معرفى کرد که داراى 
دو فرزند پسر و یک دختر است و تولد فرزندان نسل چهارم  و نتیجه  

خود را در زمان حیات مشاهده کرد.
على جلالى از زمان تولد تا مرگ در منطقه لتحر زندگى کرد به واسطه 
حافظه خوبى که داشت به عنوان یکى از منابع تحقیق تاریخ شفاهى 

بین پژوهشگران کاشان معرفى مى شد.
وى در زمان قحطى بزرگ  ایران چهار ســاله بوده و در زمان واقعه 
مسجد گوهرشاد در مشهد حضور داشته و به عنوان یکى از شاهدان 

عینى این حادثه محسوب مى شد.
 پیکر زنده یاد على جلالى لتحرى روز یکشنبه در امامزاده عبدا... لتحر 

به خاك سپرده شد.

مدیرکل راهــدارى و حمل و نقل جاده اى اصفهــان گفت : مبادى 
ورودى کلانشــهر اصفهان از نظر وضعیت منظر راه و ایمنى دچار 
اشکالاتى است که رفع این اشکالات در دستور کار قرار گرفته است.

فرزاد دادخواه افزود: امســال به صورت ویژه رویه آسفالت، تکمیل 
روشنایى راه ها، ساماندهى سه راهى ها و رفع نقاط پر تصادف استان 
اصفهان در دستور کار قرار گرفته اســت و امیدواریم نتایج خوبى را 

بدنبال داشته باشد.
وى با اشاره به اینکه پروژه راه اصفهان - بهارستان شروع شده اظهار 
داشت: زیرسازى ها و تعویض نیوجرسى ها از معمولى به مفصلى و 
در ادامه تکمیل روشــنایى و لکه گیرى و روکش آسفالت که مورد 
درخواســت جدى مردم استان و اســتان هاى همجوار قرار داشت، 

انجام خواهد شد.
مدیر کل راهدارى و حمل و نقل جاده اى اســتان اصفهان ادامه داد: 
محور سگزى - اصفهان در محدوده جیلان آباد به اصفهان تا پل دره 

شورى و تقاطع فرودگاه در برنامه قرار گرفته است.

مسن ترین مرد کاشان درگذشت

ایمنى و منظر مبادى ورودى 
اصفهان نامناسب است

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص تاسیساتى و ساختمانى پترو طرح نقش جهان به شناسه ملى 
10260700803 و به شماره ثبت 51432 به اســتناد صورتجلسه مجمع عمومى 
عادى مورخ 1402/03/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: *اعظم غفارى به شماره ملى 
0602285763 به سمت بازرس على البدل مهرشاد مختارى همامى به شماره ملى 
1284796604 به ســمت بازرس اصلى براى مدت یکسال مالى انتخاب گردیدند. 
*روزنامه کثیرالانتشار نصف جهان جهت نشر آگهى هاى شرکت تعیین گردید. اداره 
کل ثبت اسناد و املاك اســتان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى 

اصفهان (1512993)

فقدان مدارك
 130CC  سند و برگ سبز یک دستگاه موتور سیکلت جت رو بى کلاج
مدل 1390 بنزینى به شماره موتور NCW130*HA 40131 شماره 
تنه NCW***130H 9021911 به شــماره پلاك 623/89138 
ایران متعلق به اصغر کرمى باصرى  به شماره ملى 1286784311 

فرزند عزیز اله مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط مى باشد.

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص هما صنعت آپادانا به شناسه ملى 14005648382 و به شماره ثبت 55742 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1402/03/12 تصمیمات ذیل اتخاذ شــد: * مژگان نادرى کتکى به شماره ملى 4640102895 به سمت نایب رئیس هیئت 
مدیره نادر نادرى کتکى به شماره ملى 6299654422 به سمت مدیرعامل سروگل پرندوش گندمانى به شماره ملى 6299711361 
به سمت رئیس هیئت مدیره براى مدت دوسال انتخاب گردیدند. *کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضاى مدیر عامل و 
مهر شرکت معتبر است.ضمنا مدیر عامل شرکت مجرى مصوبات هیات مدیره خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1514140)

انتصاب فرمانده جدید انتظامى 
استان 

رئیس بازرسـى کل فراجـا از انتصاب فرمانـده جدید 
انتظامى استان اصفهان خبر داد. سردار مهدى معصوم 
بیگى در این باره گفت: با حکـم فرمانده کل انتظامى 
جمهورى اسـلامى ایـران، فرمانـده جدیـد انتظامى 
استان اصفهان منصوب شد. با حکم سردار احمدرضا 
رادان، فرمانده کل انتظامى کشور، سرتیپ دوم پاسدار 
«حمیـد علینقیان  پـور» به سـمت فرمانـده انتظامى 

استان اصفهان منصوب شد.

ادامه ثبت نام مدارس
 در تیرماه

مدیـرکل آموزش و پـرورش اسـتان اصفهـان گفت: 
ثبت نام در دبسـتان از ابتداى خردادماه آغاز شده است 
و از ابتـداى تیرماه نیز ثبت نـام در دوره متوسـطه اول 
آغاز مى شـود و نیمه دوم تیرماه هم ثبت نام متوسـطه 
دوم را در پیش داریم. محمدرضـا ابراهیمى  ادامه داد: 
خانواده ها سعى کنند دانش آموزان را در محدوده محل 
سـکونت خود ثبت نام کنند و مسـئولان مـدارس نیز 
موظف بـه نام نویسـى دانش آمـوزان در محدوه هاى 
تعریف شده هستند، مگر اینکه دانش آموز میان پایه و 
ظرفیت مدرسه تکمیل شده باشد که در این صورت نیز 
باید نزدیک ترین مدرسـه به محل زندگى، دانش آموز 

را ثبت نام کند. 

دستگیرى عامل 26 فقره سرقت 
در پى وقوع چندین فقره سرقت از باغ ها و منازل نیمه 
ساز در شهرسـتان نجف آباد نیرو هاى گشت انتظامى 
کلانترى 13 امیـر آباد حین گشـت زنى هاى هدفمند 
خود فـردى که قصـد داشـت از روى دیـوار وارد یک 
باغ خصوصى شود مشـاهده و وى را دسـتگیر و براى 
انجام اقدامات بعدى به پلیس آگاهى شهرستان منتقل 
کردند. وى گفت: در بررسى ها و استعلام هاى صورت 
گرفته مشخص شد این فرد از سارقان سابقه دار است 
که داراى 13 فقره سـابقه کیفرى اسـت و به 26 فقره 

سرقت اعتراف کرد.

نیاز آبرسانى به 400 روستا
آبرسانى به 400 روستا در استان اصفهان به هزار و 200 
میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد. مسئول بسیج سازندگى 
و محرومیت زدایى استان در جلسه قرار گاه محرومیت 
زدایى شهرستان شهرضا گفت: در حال حاضر آبرسانى 
به 97 روستا در شهرستان هاى سمیرم، فریدونشهر و 
نایین در مرحله پایانى اسـت. سـرهنگ پاسدار حسن 
عجمى گفت: براى رفع مشکل آب در استان، ساخت 3 
هزار هکتار طرح آبخیزدارى و هزار رشته قنات در مدت 

سه سال آینده، برنامه ریزى شده است.

مدیرعامل ســازمان عمران شــهردارى اصفهان گفت: حدود 34 هزار 
تن آســفالت از ابتداى ســال  جارى تاکنــون در معابر این کلانشــهر 
اجرا شــده اســت که 10 هزار تن آن در معابر پانزده گانه شــهر بوده و 
حدود 24 هزار تن آســفالت براى اجــرا و احداث معابر جدید اســتفاده

 شده است.
امیرعباس رحمتى اظهار کرد: ســازمان عمران شــهردارى اصفهان به 
عنوان متولى اجراى بخش عمده آسفالت معابر اصلى این کلانشهر است.
وى با اشاره به اینکه شش ماه ابتدایى ســال زمان مناسبى براى اجراى 
عملیات روکش آسفالت معابر است، افزود: سازمان عمران از ابتداى سال 

جارى عملیات اجراى آسفالت را در دستور کار خود قرار داده است.
مدیرعامل سازمان عمران شهردارى اصفهان تصریح کرد: از ابتداى سال 

جارى تاکنون حدود 34 هزار تن آسفالت در معابر این کلان شهر اجرا شده 
است که 10 هزار تن آن در معابر پانزده گانه شهر بوده و حدود 24 هزار تن 

آسفالت براى اجرا و احداث معابر جدید استفاده شده است.
وى ادامــه داد: عملیــات اجــراى آســفالت در پروژه هایــى ماننــد 
پل کاظمى آشــتیانى، رینگ حفاظتى، زیرگذر شــهداى ورزشــکار و 

خیابان سازى هاى متعددى اجرا شده است.
رحمتى با اشاره به ادامه اجراى روکش آسفالت معابر در برنامه فعالیت هاى 
سازمان عمران گفت: اجراى حدود 75 هزار تن آسفالت براى هفت ماهه 
ابتدایى امســال پیش بینى شده اســت که این میزان جدا از 34 هزار تن 

آسفالت جدید است.
مدیرعامل سازمان عمران شهردارى اصفهان با اشاره اجراى این عملیات 

بر مبناى هدفمند بودن است، خاطرنشــان کرد: ابتدا آسفالت نامناسب 
«آسفالت تراشى» و پس از آن عملیات روکش انجام مى شود.

وى خاطرنشــان کرد: حدود 30 هــزار تن از 75 هزار تن آســفالتى که 
پیش بینى شده است براى اجراى عملیات آسفالت تراشى انجام مى شود و 

حدود 45 هزار تن آسفالت نیز براى روکش معابر اجرا خواهد شد.
رحمتى با بیان اینکه براى احداث پروژه هاى جدید در سال جارى حدود 
90 هزار تن آســفالت با انواع دانه بندى و انواع مختلف آســفالت نوین 
پیش بینى شده است، گفت: سازمان عمران انواع آسفالت معمولى، داراى 
سنگدانه هاى سرباره اى، ترکیب شده با پودر لاســتیک و انواع پلیمر را 
تولید مى کند که امیدواریم با تولید آسفالت باکیفیت، معابر سالم و با عمر 

طولانى ترى داشته باشیم. 

پخش 34 هزار تن آسفالت در معابر شهر اصفهان 

 تصادف اتوبوس مســافربرى تهران-اصفهان در محور کاشــان 18 
مصدوم داشت.

این حادثــه ســاعت 3 و 52 دقیقه بامــداد دیروز دوشــنبه به مرکز 
فرماندهى عملیات اورژانس اســتان اصفهان گزارش شــد. در این 
حادثه که در اتوبان کاشــان به نطنز در 31 کیلومتــرى بادرود اتفاق 
افتاد یک دســتگاه اتوبوس مســافربرى تهران_ اصفهــان با تریلر

 برخورد کرد.
با توجه به شدت حادثه، 3 واحد امدادى اورژانس 115 استان اصفهان، 
2 واحد امدادى اورژانس 115 کاشان، 1 کد هلال احمر براى این حادثه 

به محل اعزام شدند.
18 نفر شــامل 8 نفر خانم حدوداً 45 ســاله، 8 نفرآقا 26 تا 60 ساله و 
2 پسربچه 8و12 ســاله در این تصادف مصدوم شدند. مصدومان به 

بیمارستان هاى فاطمیه بادرود 9 نفر خاتم الانبیا نطنز 8 نفر و بهشتى 
کاشان یک نفر اعزام شدند.

وى تصریح کرد: مصدومان آسیب هایى متعدد در اندام مانند شکستگى 
دســت و پا داشــتند اما درمیان آنها مصدوم با وضعیت وخیم وجود 
ندارد و همگى در وضعیت پایدار و هوشــیار به مراکز درمانى منتقل 

شدند.

برخورد اتوبوس مسافربرى با تریلر در اتوبان کاشان به نطنز



ورزشورزش 074612 سال بیستمسه شنبه  30 خرداد ماه   1402

مرضیه غفاریان
اینطور که پیداست عربستانى ها انتقادپذیر هستند. آنها پس از استارت پروژه رشد و 
پیشرفت ورزش در کشورشان با خرید رونالدو و بنزما، توصیه رئیس یوفا را پذیرفته 

و براى جذب سرمربى طارمى هم دست به کار شدند.  
پیش از آنکه «الکســاندر چفرین» از روشــى که مدیران متمول 
باشگاه هاى عربستانى براى توسعه فوتبال خود با سرمایه گذارى 

سرسام آور روى بازیکنان بازنشسته در پیش گرفته بودند 
خرده بگیرد، تنها خبرى که در خصوص اجراى 

پروژه ورزشى «ویژن 2030» از مهمترین 

کشور عربى به گوش مى رسید حول و حوش اقدام آنها براى انتقال ابرستاره هاى 
نامى و البته مسن دنیاى فوتبال به این شبه جزیره آسیایى بود. اما به نظر مى رسد 
سران ورزشى عربستان تغییر در استراتژى خود در این باره 

را کلید زده اند. 
پیشنهاد نجومى باشگاه الهلال براى خرید همزمان «سرژیو 
کونسیســائو» و طارمى و رقابت این غول عربستانى در به 

خدمت در آوردن سرمربى فاتح جام حذفى 
پرتغال با الاهلى نشان دهنده آن است 

که سردمداران باشگاه هاى بزرگ 

عربستان عزم راسخى براى تبدیل شــدن لیگ حرفه اى کشورشان به یکى از ده 
لیگ بزرگ فوتبال جهان دارند. بر همین اساس هم پس از آنکه رئیس یوفا با هشدار 
به آنها در خصوص راهى که براى نیل به این مهم در پیش گرفته اند، سرمایه گذارى 
روى آکادمى ها، خرید مربیان خوب و پرورش بازیکنان بومى را در توسعه فوتبال این 
کشور تأثیرگذار معرفى مى کند، بزرگ ترین باشگاه هاى سعودى نخستین گام را 
در این راه برداشته اند. آنها براى جذب سرمربى اى خیز برداشته اند که براى هدایت 

پارى سن ژرمن هم گزینه شده است. 
سران باشگاه هاى عربستانى ثابت کرده اند کار براى آنها نشد ندارد. این مدیران 
متمکن اسبشــان را براى عملى کردن پروژه چشم انداز 2030 ورزش کشورشان 
زین کرده اند. سعودى ها که آقاى گل فوتبال جهان و صاحب توپ طلاى 2022 را 
تسلیم پول هاى کلان بى زبان خود کرده اند، حالا شروع به وسوسه کردن مربیان 
مشهور براى کوچ به کشورشان با همین اسکناس ها کرده اند و بعید نیست گوى 
رقابت در به خدمت در آوردن سرمربى پورتو را هم از رقیب اسپانیایى خود بربایند. 

تأسیس آکادمى هاى پیشرفته و بازیکن سازى هم با هزینه کردن همین پول ها 
شدنى است. اگر ثروتمندان ورزش دوست عربستانى با همین فرمان پیش بروند 
پیشرفت در سطح فوتبال و لیگ حرفه اى این کشور دور از انتظار نخواهد بود. آنها 
اگر از پس مأموریت انتقال مربیان مشهور جهان به عربستان هم برآیند مى توانند در 
گام بعدى ستاره هاى جوان تر فوتبال دنیا را هم متقاعد کنند به ازاى دریافت مبالغ 
کلان راهى این کشور وسیع آسیایى شوند و تحت نظر همین مربیان بزرگ در کنار 

بازنشسته هایى چون رونالدو و بنزما توپ بزنند. 
اینجاست که باید مدعى شد زنگ خطرى که مدتهاست باشگاه هاى آسیایى طنین 
آن را بیخ گوش خود حس کرده اند کم کم براى باشگاه ها و لیگ هاى معتبر دنیا 
هم به صدا درخواهد آمد. به همین منوال اگر پیش رویم عن قریب است که رئیس 
اتحادیه فوتبال اروپا به زودى از هشدارى که به عربستانى ها داده پشیمان شده و 
در مصاحبه بعدى خود نه تنها از انتقال ستاره هاى این قاره سبز به قاره کهن و شبه 
جزیره واقع در آن ابراز نگرانى کند بلکه اعتراف مى کند که دیگر رقابت اصلى در 
اروپا نیست. مستر چفرین درست مى گوید؛ پول همه چیز نیست اما او فراموش کرده 

که این چرك کف دست، قدرت عجیبى در انتقال قدرت دارد! 

PSG  از جذب ستاره هاى بازنشسته تا رقابت غول هاى سعودى با

قدرت عربستانى ها در انتقال قدرت 

پس از ناکامى هاى استقلال در فصل گذشته انتقادات زیادى نسبت به عملکرد سیدحسین حسینى گلر شماره یک این 
تیم وارد شد. در چند هفته اخیر از حسین پورحمیدى، گلر فصل گذشته آلومینیوم که با تراکتور قرارداد دارد به عنوان یکى 
از گزینه هاى آبى پوشان تهرانى براى تقویت دروازه خود نام برده مى شد ولى این  گلر ملى پوش به تازگى در گفتگویى 
اعلام کرد به استقلال نخواهد رفت. پورحمیدى که این روزها در اردوى تیم ملى هم حضور دارد در این خصوص گفت: 
«من استقلال را دوست دارم ولى مى خواهم جایى باشم که بازى کنم. اگر حسین حسینى باشد من به آنجا نمى روم.» با 
این حساب و با توجه به اینکه حسینى هم گفته قصد دارد در استقلال بماندو بجنگد احتمال آبى پوش شدن پورحمیدى 

در فصل آتى منتفى خواهد بود. 

گفته شده که مهاجم 28 ساله اهل کشور کنگو به تیم فوتبال سپاهان معرفى شده است. نکته قابل توجه درباره «فیستون کالالا 
مایله» اینکه او فوتبال حرفه اى خود را در سن 25 سالگى در تیم آس ویتا کنگو شروع کرده و سپس به تیم یانگ افریکنز در کشور 
تانزانیا پیوسته و عملکرد خوبى براى این تیم داشته است. این مهاجم 180 سانتى مترى در دو فصل حضورش موفق شد در 24 
بازى 16 گل را براى تیمش به ثمر برســاند. مایله در 5 بازى ملى نیز براى کنگو به میدان رفته و مشکلى در این خصوص براى 
ورود به ایران و بازى براى سپاهان ندارد. مایله با انتشار یک استورى اینستاگرامى و گذاشتن 5 قلب زرد رنگ به نوعى مذاکره با 

سپاهانى ها را تأیید کرده است.

پاسخ منفى ستاره ملى پوش به استقلال

از میان بازیکنان خارجى سپاهان در لیگ بیست و سوم، به نظر مى رسد فقط امکان 
همکارى با نیلسون جونیور براى فصل پیش رو وجود دارد. 

شروع لیگ بیست و دوم براى مدافع برزیلى سپاهان خوب نبود. جونیور اگر چه در 
بازى هاى ابتدایى فصل در ترکیب اصلى قرار مى گرفت، اما رفته رفته دانشگر جاى 
او را در ترکیب اصلى گرفت و با زوج سازى در کنار رناتو داسیلویرا سبب شد تا دیگر 

مدافع برزیلى نیم فصل خوبى را در اردوى طلایى پوشان سپرى نکند.
در نیمه دوم فصل اما با جدایى رناتو شرایط دگرگون شد. با وجود اضافه شدن سیاوش 
یزدانى در نیم فصل دوم، مورایس در بیشتر بازى ها به دانشگر و نیلسون اعتماد کرد. 
البته که در بازى هاى پایانى فصل این مدافع برزیلى به دلیل مصدومیت غایب بود و 
یزدانى نشان داد، فصل آینده مى تواند مدعى بازگشت به ترکیب اصلى سپاهان باشد.

نیلسون جونیور طى یک فصل حضور در ســپاهان 23 مرتبه (19 حضور ثابت و 4 
حضور تعویضى) در ترکیب ســپاهان به میدان رفت و طى این بازى ها یک مرتبه 

هم گلزنى کرد.
مانوئل فرناندز، الویس کامسوبا، رناتو داسیلویرا، نیلسون جونیور و ایگور کاتاتائو 5 
بازیکنى بودند که در طول فصل بیست و دوم براى سپاهان بازى کردند، اما 4 بازیکن 
از این لیست به دلایل مختلف دیگر شرایط ادامه همکارى با سپاهان را ندارند و حالا 
باید دید تصمیم مورایس براى نیلســون که با ثبات ترین خارجى طلایى پوشان در 

فصل گذشته بوده، چه خواهد بود.

در اواسط دهه 1380 پیشنهاد باشگاه پاختاکور به امیر قلعه نویى توجهات زیادى را 
در فوتبال ایران به خود جلب کرد.

امیر قلعه نویى تیمش را آماده بازى با ازبکستان در فینال تورنمنت کافا مى کند که 
ممکن است یک جام به فوتبال ایران اضافه کند و البته محکى هم براى تیم  ملى 

خواهد بود.
او همراه شاگردانش راهى تاشکند شــده و نکته جالب اینکه او بارها با استقلال و 
سپاهان نیز به پایتخت ازبکستان سفر کرده بود اما یکى دیگر از این سفرها شاید 

متمایز از سایرین باشد.
زمانى که در زمستان 1386 او به تاشکند رفت تا به زعم خود با پاختاکور براى قبول 
هدایت این تیم مذاکره کند تا شاید سرمربى قهرمان ازبکستان شود، موضوعى که 

البته هرگز محقق نشد.
با این حال سفر امیر قلعه براى مذاکره با پاختاکور در زمان خود سروصداى زیادى 

به پا کرد و او بعد از جام ملت هاى 2007 دوباره نامش را بر سر زبان ها انداخت.
قلعه نویى ســال ها بعد اعلام کرد که به دلیل وضعیت سنى فرزندانش ترجیح داد 

لژیونر نشود.

مدافع برزیلى
 در سپاهان  مى ماند؟ 

ماجراى رد کردن پیشنهاد 
ازبک ها از سوى  ژنرال

 چشم فرهاد به مدافع سابق سرخ ها
محمدحسین کنعانى زادگان در فصلى که گذشت بهترین 
گلزن الاهلى بود اما با اتمام قراردادش و با وجود پیشنهاد 
تمدید قرارداد از این تیم قطرى ترجیح داد راهى تیم دیگرى 
شود. فرهاد مجیدى هم نظر مثبتى روى جذب این ستاره 
خط دفاعى تیم ملى براى التحاد کلباء دارد. چند روز پیش 
از باشگاه پرسپولیس هم با کنعانى  تماس گرفتند تا شرایط 
بازگشت او را جویا شــوند. مدافع تیم ملى اما با استقبال از 
پیشنهاد پرسپولیس گفت در صورتى که با تیم هاى قطرى 
و اماراتــى خواهانش به توافق نرســد، مذاکرات جدى با 

پرسپولیس را شروع خواهد کرد.

 یحیى در پرسپولیس ماندنى شد
یحیى گل محمدى بعد از مدت ها سکوت روز گذشته در 
گفتگویى، انتقاداتى نسبت به روند مذاکرات تیم پرسپولیس 
براى جذب نفرات مدنظر فصل آتى و همچنین وضعیت 
اردویى داشت؛ موضوعى که نشــان مى دهد او برخلاف 
صحبت هایى که پیش از این مطرح کرده بود اکنون برنامه 
ریزى قدرتمند خود را براى حضور در فصل آینده صورت 
داده است و قصد ادامه همکارى با پرسپولیس را دارد. با این 
شرایط وضعیت نیمکت پرسپولیس در فصل بیست و سوم 
نیز مشخص شد و گل محمدى همانند فصول گذشته، بار 

دیگر کار را در جمع سرخپوشان ادامه خواهد داد.

 یک استقلالى در رادار سعودى ها
باشگاه الفتح در حال مذاکره با آندره آ استراماچونى است. 
الفتح در فصلى که گذشت در رده ششم لیگ عربستان قرار 
گرفت و حالا به دنبال حضورى قدرتمندانه تر در فصل آینده 
لیگ حرفه اى این کشور است، براى همین در گام نخست 
به دنبال جذب سرمربى بزرگ است. استراماچونى، سرمربى 
سرشناس ایتالیایى گزینه اى است که مدیران این باشگاه 
سعودى در حال مذاکره با او هستند. استراماچونى فصل قبل 
در الغرافه قطر مربیگرى کرد و قبل از آن هم سکان هدایت 
استقلال را در دست داشت اما اینتر سرشناس ترین تیمى 

است که آندره آ در آن مربیگرى کرده است.

پیشرفت ورزش در کشورشان با خرید رونالدو و بنزما، توصیه رئیس یوفا را پذیرفته 
و براى جذب سرمربى طارمى هم دست به کار شدند.  

پیش از آنکه «الکســاندر چفرین» از روشــى که مدیران متمول 
باشگاه هاى عربستانى براى توسعه فوتبال خود با سرمایه گذارى 

سرسام آور روى بازیکنان بازنشسته در پیش گرفته بودند 
خرده بگیرد، تنها خبرى که در خصوصاجراى 

پروژه ورزشى «ویژن 2030» از مهمترین 

سران ورزشى عربستان تغییر در استراتژى خود در این باره 
را کلید زده اند. 

پیشنهاد نجومى باشگاه الهلال براى خرید همزمان «سرژیو 
کونسیســائو» و طارمى و رقابت این غول عربستانى در به 

خدمت در آوردن سرمربى فاتح جام حذفى 
پرتغال با الاهلى نشان دهنده آن است 

که سردمداران باشگاه هاى بزرگ 

جزیره واقع در آن ابراز نگرانى کند بلکه اعتراف مى کند که دیگر رقابت اصلى در
اروپا نیست. مستر چفرین درست مى گوید؛ پول همه چیز نیست اما او فراموش کرده

که این چرك کف دست، قدرت عجیبى در انتقال قدرت دارد! 

8گفته شده که مهاجم28 ساله اهل کشور کنگو به تیم فوتبال سپاهان
5مایله» اینکه اوفوتبال حرفهاى خود را در سن 25 سالگى در تیم آس وی
تانزانیا پیوسته و عملکرد خوبى براى این تیم داشته است. این مهاجم
5 بازى ملى نیز براى تیمش به ثمر برســاند. مایله در 5 گل را 6بازى16
ورود به ایران و بازى براى سپاهان ندارد. مایله با انتشار یک استورىا

سپاهانى ها را تأیید کرده است.

مهاجم طلایى پوشان اصفهان  از کنگو مى آید؟ 
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دحسین حسینى گلر شماره یک این 
 با تراکتور قرارداد دارد به عنوان یکى 
گلر ملى پوش به تازگى در گفتگویى 
محضور دارد در این خصوص گفت: 
حسینى باشد من به آنجا نمى روم.» با 
 احتمالآبى پوش شدنپورحمیدى 

 به استقلال

به دلیل عدم پرداخت هزینه دادرسى، هنوز شکایت سیاوش یزدانى از استقلال به جریان 
نیفتاده است.

 سیاوش یزدانى در نقل و انتقالات زمستانى، به شکل عجیب و جنجالى از استقلال جدا 
شد. این بازیکن که مورد غضب ریکاردو ساپینتو قرار گرفت، قراردادش به صورت یک 

طرفه فسخ شد تا بدین ترتیب از جمع آبى ها جدا و راهى سپاهان شود.
یزدانى که تا آخرین ساعات بازار نقل و انتقالات علاقه اى به جدایى نداشت، از استقلال 
کنار گذاشته شد و مدیران باشگاه قرارداد او را فسخ کردند تا بازیکن جدیدى به خدمت 

بگیرند که حتى این اتفاق نیز رخ نداد و جاى خالى سیاوش تا پایان فصل پر نشد.
بعد از این جدایى اجبارى، یزدانى از طریق وکلاى خود اقدام به شکایت از استقلال کرد و 
او مدعى شد که آبى ها باید مطالبات او را پرداخت کنند. این بازیکن به تیم سابقش اعلام 
کرده بود که با کسر مبلغ قرارداد امسال و سال بعدش با سپاهان از قرارداد امسال و سال 

بعدى که با استقلال داشت، آبى ها باید ما به تفاوت ایجاد شده را به وى بپردازند.

در واقع یزدانى ابن شــرایط را تعیین کرده بود که اگر قرارداد سال بعدش با سپاهان 10 
میلیارد تومان تعیین شود و مبلغ قرارداد فسخ شده اش با استقلال 13 میلیارد باشد، آبى ها 
باید سه میلیارد ما به تفاوت قراردادها را پرداخت کنند که این مسئله توسط مدیریت وقت 

رد و منجر به شکایت یزدانى از باشگاه سابقش شد.
با این حال، تاکنون کمیته تعیین وضعیت به پرونده مذکور رسیدگى نکرده که این موضوع 
نیز دلیل جالب و البته عجیبى دارد. گفته مى شود که سیاوش یزدانى پس از ثبت شکایت 
اولیه در کمیته وضعیت، از طریق وکلاى خود دنبال تهیه مدارك و مستندات علیه باشگاه 
استقلال بوده و به همین دلیل نیز تاکنون هزینه دادرسى شکایت خود را پرداخت نکرده 

است.
سیاوش یزدانى پس از تکمیل مدارك خود و مشورت با وکلا، در صورت اطمینان از نتیجه 
شکایت علیه باشگاه استقلال، هزینه دادرسى را پرداخت و این پرونده را در کمیته وضعیت 

پیگیرى خواهد کرد.

چرا به شکایت مدافع سپاهان از استقلال رسیدگی نشد؟ 
به دلیل عدم
نیفتاده است
 سیاوش یزد
شد. این بازی
طرفه فسخ
یزدانى که ت
کنار گذاشته
بگیرند که ح
بعد از این جد
او مدعى شد
کرده بود که
بعدى که با

ب چرا



صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان

فرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسىفرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسى

در  پنهــان  کــه  شــیطانى  دشــمنى  از  داد  پرهیــز  را  شــما  خــدا 
ســینه هــا راه مــى یابد و آهســته در گوش هــا راز مى گویــد، گمراه 
و پســت اســت. وعده هــاى دروغیــن داده، در آرزوى آنها به انتظار 
مــى گــذارد. زشــتى هــاى گناهــان را زینــت مــى دهــد، گناهــان 
بــزرگ را کوچــک مــى شــمارد و آرام آرام دوســتان خــود را 
ــدد. ــى بن ــدگانش م ــد ش ــتگارى را روى در بن ــب داده، راه رس فری
مولا على (ع)

مدیر عامل و سردبیر: ایرج ناظمى

مدیر مسئول: هوشنگ غلامى

نشانى: اصفهان، خیابان مدرس، خیابان ادیب

تلفن: 34452005                نمابر: 34452006

چاپ:   رنگین کمان                          

تمام درآمد حاصل از فروش این روزنامه و بخشى از مبلغ آگهى هاى بازرگانى صرف کمک به بیماران نیازمند مى شود.

وب سایت:

ایمیل:

سروش:

اینستاگرام:

پیامک: 30007642       و      09132008640

www.nesfejahan.net

 info@nesfejahan.net

nesfejahannewspaper

nesfejahannewspaper

فاز اول طرح نجما در شهرستان مبارکه با حضور مدیر 
مخابــرات منطقه اصفهان، نماینده مــردم مبارکه در 
مجلس شوراى اسلامى، فرماندار، شهردار و جمعى از 

مسئولین این شهرستان به بهره بردارى رسید.
مدیر مخابرات منطقه اصفهان در این جلســه گفت: 
امروز مفتخریم که در سایه انقلاب شکوهمند اسلامى، 
همزمان با بهره بردارى از فاز اول طرح نهضت جهادى 
فیبر نورى مخابرات (نجما)، 9 طرح توسعه شبکه انتقال 
و فیبر نورى خانگى(FTTH)، پنج طرح توسعه شبکه 
تلفن همراه (سایت BTS)، 34 طرح توسعه شبکه دیتا و 
ظرفیت سازى پورت پر سرعت و 9 طرح توسعه ظرفیت 
سوئی چ مراکز تلفن با اعتبارى بالغ بر 175 میلیارد ریال 

در این شهرستان افتتاح مى شود.
اســماعیل قربانى افزود: امــروزه در دنیاى دیجیتال، 
ســرویس هاى مخابراتى به ســمت ارائه سرعت و 
کیفیت بیشــتر پیش مى رود و شــبکه هاى مسى با 
محدودیت هاى ذاتى خود دیگــر جوابگوى نیازهاى 
روز جوامع نیستند و همین بزرگترین دلیل براى عبور 
از ســاختارهاى قدیمى شــبکه ثابت و ورود به حوزه 

بروزترین تکنولوژى ثابت دنیا یعنى فیبر نورى است.
وى عنوان کرد: در حال حاضر تمام کشورهاى توسعه 
یافته در حال استفاده از ظرفیت هاى بى نظیر فناورى 
اطلاعات و ارتباطات در راستاى خلق ثروت و افزایش 
تولید هستند و ما نیز باید با ســرعت هر چه تمام تر به 
سمت استفاده از این ظرفیت ها در جهت رشد اقتصاد 

دیجیتال و رفع مشکلات اقتصادى پیش رویم.
مدیر مخابرات منطقه اصفهان با اشــاره به عدم توجه 
به ظرفیت هاى حوزه فناورى اطلاعات و ارتباطات در 
سال هاى گذشته گفت: فناورى اطلاعات و ارتباطات 
حوزه اى است که در سال هاى گذشته، ظرفیت هاى 

آن به دلایل مختلــف مغفول مانــده در صورتى که 
با توجه بیشــتر به این ظرفیت ها مى توانیم شــاهد 
اتفاقات بســیار خوبى در عرصه هاى مختلف کشــور 

باشیم.
قربانى توسعه زیرساخت هاى ارتباطى را مقدمه استفاده 
از ظرفیت هاى حوزه فناورى اطلاعــات و ارتباطات 
دانســت و عنوان کرد: تحقق کارکردهــاى فناورى 
اطلاعات نظیر: هوش مصنوعــى، واقعیت افزوده، دو 
قلوهاى مجازى و… و ثروت آفرینــى از آن ها بدون 
داشتن زیرساخت ارتباطى قوى و پایدار نظیر فیبرنورى 
امکان پذیر نیست و همین موضوع ما را به سمت توسعه 

این زیرساخت سوق مى دهد.
 قربانى اجراى طرح «نجما» توسط شرکت مخابرات 
ایران را تبلور خدمت جهادى در کشور دانست و گفت: با 
توجه به تاکید وزارت ارتباطات مبنى بر ظرفیت سازى 
20 میلیون پورت فیبر نورى در ســطح کشور تا پایان 

دولت ســیزدهم، طرح نجما پس از تصویب در هیئت 
مدیره شرکت مخابرات ایران به استان ها ابلاغ شد و 
طبق آن اســتان اصفهان تا دو سال آینده باید ظرفیت 
موجود 40 هزار اتصال مبتنى بر فیبر نورى در استان را 

به 200 هزار اتصال برساند.
مدیر مخابرات منطقه اصفهان با اشاره به پوشش 98 
درصدى سرویس هاى مخابرات در استان اظهار کرد: 
امروز مفتخریم که در سایه تلاش شبانه روزى کارکنان 
مجموعه مخابرات در سطح اســتان، با پوشش همراه 
اول در 1400 روستاى استان، بهره مندى 921 روستا 
از 931 روستاى بالاى 20 خانوار استان از تلفن ثابت، 
دسترسى 779 روستاى اســتان به پورت اینترنت پر 
سرعت ADSL، پوشش همراه اول در 99 درصد جاده 
هاى ارتباطى و ارائه ســرویس اینترنت مبتنى بر فیبر 
نورى در 45 شهر استان توانســته ایم در مسیر تحقق 

عدالت ارتباطى گام برداریم.

بهره بردارى از فاز اول طرح نجما 
در شهرستان مبارکه

مدیرکل تأمیــن اجتماعى اســتان اصفهان 
گفت: بازنشستگان تا 31 خرداد براى ثبت نام 

دریافت وام 20 میلیون تومانى اقدام کنند.
مرتضى حاجى کاظمى با اشاره به وجود 370 
هزار بازنشســته تأمین اجتماعى در اســتان 
اصفهان اظهار داشت: شرایط شرایط دریافت 
تســهیلات جدید تأمین اجتماعى براى این 

افراد اعلام شده است.
وى با بیان اینکه براى دریافت تســهیلات 
20 میلیون تومانى توســط بازنشســتگان، 
باید آنها کمتر از 77 ســال سن داشته باشند، 
تصریح کرد: نداشــتن بدهــى بانکى و چک 
برگشتى و اقســاط معوقه در بانک ها، داشتن 
ســیمکارت به نام بازنشسته و داشتن حساب 
بانک رفاه با حداقل مبلــغ 100 هزار تومان 
از دیگر شــرایط ثبــت نام این تســهیلات

 است.
مدیرکل تأمیــن اجتماعى اســتان اصفهان 
با بیان اینکه همچنین کســانى که قبلاً این 
تسهیلات را دریافت کرده اند امکان دریافت 
مجدد را ندارنــد، تصریح کــرد: زمان ثبت 
نام براى دریافت این تســهیلات 31 خرداد 
ماه اعلام شــده و باید افرادبراى این امر به 
کانون هاى بازنشســتگى شهرســتان خود 

مراجعه کنند.
وى در خصوص تقسیط و بخشودگى جرایم 
بنگاه هاى اقتصادى نیز اضافه کرد: این قانون 
تا پایان مرداد ماه اجرایى مى شود و واحدهاى 
بزرگ وکوچک اقتصادى به شرط اینکه سطح 
اشتغال را نسبت به اسفند 1401 حداقل یک 

سال حفظ کنند، مشمول این طرح مى شوند.

بازنشستگان تا 31خرداد 
براى ثبت نام دریافت وام  

اقدام کنند

خدمت رسانى بیمه سلامت به 600 هزار نفر از 
روستاییان، عشایر و شهرهاى کوچک

مدیرکل بیمه سلامت اســتان اصفهان در 
خصوص آمار خدمت رسانى به افراد تحت 

پوشش این بیمه توضیحاتى را ارائه داد.
محمدحسین صفارى با بیان اینکه بسیارى 
از مــردم از خدمات بیمه ســلامت اطلاع 
ندارند و رســانه ها لازم است براى آشنایى 
آن ها بــا خدماتى که ارائه مى شــود قدمى 
بردارند، اظهار کرد: در اســتان اصفهان در 
هر شهرستانى شــعب اداره بیمه سلامت 
وجود دارد، همچنین در دفاتر پیشــخوان 
منتخب شــهر اصفهان نیز خدمــات ارائه 
مى شود. مردم مى توانند به دفاتر پیشخوان 
طرف قرارداد سازمان بیمه سلامت در شهر 

اصفهان مراجعه کنند.
وى افزود: توافق کردیم که افراد تحت پوشش بیمه تأمین اجتماعى براى دریافت خدمات بیمه سلامت دیگر 
به ما مراجعه نکنند، زیرا در راســتاى همکارى خوبى که با تأمین اجتماعى وجود دارد، این افراد مى توانند به 
مدیریت درمان تأمین اجتماعى مراجعه کنند و آن ها فاکتورها را جمع آورى مى کنند و به کارگروه هفتگى بیمه 

سلامت، ارائه مى دهند و در ادامه مراحلى که باید براى خدمت رسانى طى شود، انجام مى شود.
مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان با اشاره به برگزارى کمیته استانى بیماران خاص و صعب العلاج تصریح 
کرد: کمیته امداد امام (ره)، تأمین اجتماعى، اســتاندارى، نماینده معاونت درمان، معاونت غذا و دارو و سایر 
دستگاه هاى ذى ربط در این کمیته حضور دارند و هر هفته این فاکتورها و داروها را بررسى مى کنند و پس از 

آن نیز پرداخت ها انجام مى شود.
صفارى خاطرنشان کرد: لازم است بدانیم دفاتر پیشخوان مدارك را جمع آورى مى کنند، همان خدماتى که 
در بیمه سلامت ارائه مى شود در دفاتر پیشخوان طرف قرارداد نیز ارائه مى شود تا مردم مجبور نباشند، به اداره 

کل بیایند و مى توانند مدارك خود را به دفاتر پیشخوان نزدیک منزل ارائه کنند.
وى درخصوص وضعیت بیمه شهرهاى زیر 20 هزار نفر جمعیت اظهار کرد: عشایر، روستاییان و تمام ساکنان 
شــهرهاى زیر 20 هزار نفر جمعیت به صورت رایگان بیمه شده بیمه ســلامت هستند، مگر آنکه خودشان 
مشغول به کارى باشند و بیمه تأمین اجتماعى داشته باشــند، اما افرادى که بیمه ندارند، به صورت رایگان 

بیمه شدند.
مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان درباره افراد تحت پوشش بیمه سلامت در شهرهاى زیر 20 هزار نفر 
جمعیت، عشایر و روســتاییان اضافه کرد: جمعیت این صندوق در استان اصفهان در حال حاضر حدود 600 

هزار نفر است و خدماتى که به آن ها ارائه مى شود، هیچ تفاوتى با سایر بیمه شدگان ندارد.

با همت کارکنان واحد کلاف پیچ هاى نورد گرم فــولاد مبارکه، گیر ورق در این 
کلاف پیچ ها در اردیبهشت ماه 1402 به صفر رسید.

در پى ثبت این موفقیت ارزشمند، بهرام فاضلى، سرپرست تعمیرات کلاف پیچ هاى 
نورد گرم گفت: ثبت رکورد تولید ماهانه همراه بــا اینکالیاى صفر (بدون گیر) در 
قسمت کلاف پیچ هاى نورد گرم یک دســتاورد بى نظیر در ناحیه نورد گرم فولاد 
مبارکه است. این موفقیت در شرایطى رقم خورد که خط نورد گرم در اردیبهشت ماه 
بالاترین ریتم نورد را همراه با تولید انواع گریدها، عرض ها و ضخامت ها داشت و 

این امر به ثبت رکورد ماهانه تولید در خط نورد گرم منجر شد.
وى افــزود: از مهم تریــن عواملى که باعث خلــق این موفقیت بــزرگ گردید 
قطعاً همدلى، همکارى و تعهــد کلیه همکاران در ناحیه نــورد گرم به ویژه زون 
کلاف پیچ هاســت که با برنامه ریزى درست، بازرســى هاى دقیق، نگهدارى و 
تعمیرات چابکانه و همچنین تغییرات و بهینه ســازى ها و انجــام چندین پروژه 
نوآورانه در سیستم هاى اتوماسیون صنعتى باعث افزایش آماده به کارى تجهیزات 
و بهینه سازى فرایند تولید شده است. در این میان دقت و تمرکز بالاى اپراتورهاى 

تولید در شیفت هاى مختلف نقش بسزایى در تحقق این موفقیت داشته است.

مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: اقدامات شهردارى اصفهان 
در مدیریت مصرف انرژى الگویى براى سایر دستگاه ها خواهد شد.

مهرداد دادخواه پس از برگزارى مانور عملیات مدیریت مصرف انرژى الکتریکى در 
زمان بحران و قطع برق اظهار کرد: تفکر مدیریت شهرى و شوراى شهر اصفهان 
به بزرگى نصف جهان اســت، اقدامات شــهردارى اصفهان الگویى براى سایر 

دستگاه ها خواهد شد.
وى افزود: مانور مدیریت مصرف انرژى براى سومین سال در شهردارى اصفهان 
برگزار شده که نشــان مى دهد مدیریت شــهرى اصفهان به دنبال اداره کردن 

شهردارى نبوده و مى خواهد شهر را مدیریت کند.
مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: رشد مصرف انرژى در دنیا 
به طور معمول پنج درصد بوده و در کشور ما در خردادماه به طور متوسط 20 درصد 

است که پیش بینى مى شود حدود 11 هزار مگاوات کسرى ایجاد کند.
دادخواه با اشاره به اینکه مقام معظم رهبرى نیز در فرمایشات اخیر خود به مدیریت 
مصرف انرژى اشاره کرده اند، اضافه کرد: در همین زمینه، وزارت نیرو براى عبور 
از این بحران، 140 اقدام براى مدیریت مصرف تدوین کرده است، ساعت کارى 
ادارات 6 تا 13 بوده و موظفند در این ساعات مصرف انرژى خود را 30 درصد و در 

سایر ساعات 60 درصد مصرف خود را کاهش دهند.

وى تصریح کرد: شهردارى اصفهان براى تبلیغات شهرى در مدیریت مصرف نیز 
با شرکت توزیع همکارى خوبى داشته اســت، مدیریت شهرى اصفهان در زمینه 

مصرف برق اهتمام ویژه داشته و همکارى مى کند.
مدیرعامل شــرکت توزیع برق شهرســتان اصفهان گفت: ســال گذشته حدود 
1,400 میلیارد تومان پاداش به افراد و سازمان هایى که در مدیریت مصرف انرژى 
همکارى داشتند پرداخت شد. 80 میلیارد تومان این مبلغ در اصفهان پرداخت شده 

و شهردارى اصفهان در مدیریت مصرف برق سرآمد بود.
دادخواه اضافه کرد: اگر مدیریت 11 هزارمگاواتى برق در بخش کشاورزى و صنعت 
انجام نشــود، خاموشــى به صورت خودکار به بخش خانگى انتقال پیدا مى کند، 

بنابراین نیازمند همکارى همه بخش ها هستیم.
وى تصریح کرد: طرح پاداش خانگى امسال اجرایى مى شود که مشترکان خانگى 
به ازاى هر یک کیلووات صرفه جویى انرژى نسبت به سال گذشته از 500 تا 2,000 

تومان پاداش دریافت خواهند کرد.
مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: در صورت فروپاشى شبکه 
برق بین سه تا پنج روز زمان لازم است تا پایدارى شبکه مجدداً تنظیم شود. بنابراین 
تلاش ما بر این است که مدیریت مصرف برق در بخش هاى مختلف اعمال شود 

تا شاهد این اتفاق نباشیم.

دانشــگاه صنعتى اصفهان در 7 حوزه علمى جزء پراستنادترین دانشگاه هاى جهان 
شناخته شد.

براساس آخرین دو ماهنامه پایگاه شاخص هاى علم (ESI)، که در خردادماه 1402 
منتشر شده است، دانشگاه صنعتى اصفهان در حوزه هاى موضوعى مهندسى، شیمى، 
علوم مواد، علوم کشــاورزى، علوم گیاهى و جانورى، محیط زیست و بوم شناسى، 
زیست شناسى و زیست شــیمى به عنوان 1 درصد دانشــگاه  و مؤسسات پژوهشى 

پراستناد برتر دنیا شناخته شده است.
در حالى که تعداد دانشگاه ها و مؤسسات پژوهشى پراستناد برتر دنیا در تمام حوزه هاى 

موضوعى 8557 مورد است، 115 دانشگاه و مؤسسات پژوهشى از کشور جمهورى 
اسلامى ایران در این فهرست مشاهده مى شود.

ایران با 115 دانشــگاه و مؤسسه پژوهشى پراســتناد برتر دنیا، پس از کشور ترکیه 
داراى بالاترین سهم در بین کشورهاى اسلامى است و در جایگاه 14 دنیا قرار دارد. 

پایــگاه ESI براســاس تعــداد اســتنادات دریافتى به مقالات منتشــر شــده در 
نشــریات نمایه شــده در خود، دانشــگاه ها و مؤسسات پژوهشــى را در 22 حوزه 
موضوعى رتبه بنــدى مى کند و 1 درصد مؤسســات پراســتناد برتــر را انتخاب 

مى کند.

موفقیت ارزشمند  در فولاد مبارکه 

 رشد مصرف انرژى در ایران 4 برابر دنیاست

دانشگاه صنعتى در فهرست پراستنادترین دانشگاه هاى جهان


